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Flow Bloemisten

www.cafetariathoekjearnhem.nl

Cafetaria Bar ´t Hoekje

Openingstijden Adres
Di. t/m vr. 12.00 - 21.00 Beethovenlaan 72
Za. en zo. 14.00 - 21.00 6815 BM Arnhem
 T 026-3616226

broodjes ● schotels ● ijs 
 döner ● snacks ● shoarma

Alle vleesproducten worden door ons vers 
bereid. Wij verzorgen ook uw catering! Zowel 

standaardsnacks als Turkse hapjes. 
Vraag naar de mogelijkheden!Speciale momenten 

verdienen speciale bloemen

Oremusplein 4, 6815 DN Arnhem, T 026 3517148 
bestel@flowbloemisten.nl

Kijk ook eens op www.flowbloemisten.nl als u een 
mooi boeket wilt laten bezorgen 

OLB Voetbalcenter

Steenstraat 112
6828 CP Arnhem
(bij Velperpoort)
Tel. 026 44 233 21

www.olbsports.nl



5

van de 
voorzitter

niet en moet beter volgend 
seizoen.  Ook houden we ons 
niet altijd aan de gedragsre-
gels op ons park. Bijvoorbeeld 
glas en alcohol langs het veld is niet toegestaan. Bij de 
laatste promotiewedstrijd hebben we daarom ook een be-
veiliger ingehuurd. Dat werkte goed, maar meer discipline 
zou nog beter zijn. Ik wil u vragen zich aan de regels te 
houden en anderen met respect aan te spreken als ze dat 
niet doen.

Als ik de balans opmaak, slaat die natuurlijk door naar het 
positieve. VDZ bruist weer, aangroei van seniorenteams, 
de sportieve resultaten zijn goed, de club is financi-
eel gezond en we staan er goed op bij Sportbedrijf en 
gemeente. Voldoende basis voor nieuwbouwplannen in 
de toekomst en een geactualiseerd speerpuntenplan. Op 
naar ons eeuwfeest in 2026!
Ik wens u allemaal een hele fijne zomer en vakantie. Kom 
veilig terug als u gaat reizen en tot volgend seizoen.

Met roodzwarte groet,
#wevolharden

Noud Hooyman

Voor het eerst sinds jaren hebben we weer een 
volledig normaal seizoen gedraaid. Geen be-
perkingen of verschuivingen door Corona. Wat 

een verademing! Weer de normale organisatie voor het 
wedstrijdsecretariaat en de commissies. De velden op 
ons sportpark weer overvol op de zaterdagen zonder dat 
we daarbij hoefden na te denken over consequenties. Het 
was ook een mooi seizoen met hele goede statistieken 
voor VDZ in de winterstop. Ik heb die nog niet gezien voor 
het hele seizoen, maar ik weet wel dat Heren1 en Dames1 
en Dames2  de promotiewedstrijden hebben gehaald. Iets 
waar we met zij allen trots op kunnen zijn. Onze kantine 
draait inmiddels weer als vanouds. De omzet is zelfs 
hoger dan voor de Corona! 
De jeugdtoernooien zijn net achter de rug en waren een 
groot succes. Complimenten voor de dames van de 
toernooicommissie en natuurlijk iedereen, die actief is 
geweest op deze dagen. Dank jullie wel.

Er moet mij ook wel een paar dingen van het hart: het 
blijkt geregeld, dat leden niet op komen dagen voor hun 
vrijwilligersdiensten. Ook de toernooiorganisatie had hier 
last van. Hele jeugdteams, die niet verschijnen! Dat mag 
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Komend seizoen organiseren we weer de Golden 
Oldies. Gezellig bijkletsen met (oud) VDZ‘ers 

onder het genot van een hapje en drankje. Uiteraard 
besteden we aandacht aan de jubilarissen van dit 
jaar. Noteer het alvast in je agenda:  

zaterdag 21 oktober  
16.00 uur

We hopen op een goede opkomst. Meer informatie 
volgt na de zomervakantie.

De reüniecommissie

GOLDEN OLDIES 2023

Reünie 2019

SAVE THE DATE!
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Burgers’ Zoo

Van 15 juli t/m 20 augustus bij je bezoek inbegrepen
Zoë en Silos zijn terug! Duik mee in de tropische koraalzee voor een kleurrijk avontuur.  
Een educatieve musical voor jong en oud met een ‘meet & greet’ na elke show!  

Alle info en showtijden vindt u op burgerszoo.nl/musical

015-706 SafariMusical_Adv_ZieZoo.indd   1 02-06-2022   11:29

ZOË & SILOS

DE OCEAN 
MUSICAL
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VDZ OM 23.indd   1VDZ OM 23.indd   1 15-6-2023   12:02:4715-6-2023   12:02:47



van de 
redactie

Het seizoen is weer voorbij gevlogen. We hebben 
vijf volle Volharders uitgebracht en hopelijk heb-
ben jullie ze met net zoveel plezier gelezen als 

dat wij ze gemaakt hebben. Dat plezier zit niet alleen in 
het feit dat we er een mooi blad van maken maar ook dat 
het gewaardeerd wordt. Dat is af te lezen aan de hoeveel-
heid kopij die we aangeleverd krijgen, gevraagd maar ook 
ongevraagd. We krijgen zelden nul op ons rekest, dank 
daarvoor allemaal. En daarnaast is de redactie de gezel-
ligste commissie van VDZ en dat is tot nu toe af te lezen 
aan het geringe verloop binnen ons groepje. 

Redactionele wisselingen
Maar dat is dit seizoen helaas niet zo. Marjon Elshof 
gaat beginnen aan een promotietraject en Birgit Kalms is 
omgeschoold tot leraar Duits en begint aan een nieuwe 
carrière. In één keer een fotograaf en een opmaker kwijt! 
Maar tot onze grote opluchting hebben zich ook alweer 
nieuwe krachten aangemeld. Karlijne van Roosmalen en 
Marco Berghege zijn de nieuwe fotografen die toetreden 
tot de redactie én tot mijn onuitsprekelijke vreugde meldde 
zich deze week iemand die de opmaakklusvan Birgit gaat 
overnemen:Ruben Wiltink. 64 pagina’s in je eentje opma-
ken is best te doen maar ook een enorme aanslag op je 

vrije tijd. Welkom allemaal, in Volharder 
nr.1 zullen ze zich aan jullie voorstellen.

Deze Volharder staat weer vol mooie artikelen, zoveel 
dat we moeite moesten doen om het erin te proppen. 
Veel VDZers schreven over hun seizoen, er hebben vele 
teams aan toernooien mee gedaan, daarnaast waren 
er natuurlijk ook kampioenen. We hebben een nieuwe 
rubriek; Aan het roer. Het bestuur zal zich in een aantal 
afleveringen aan jullie voorstellen, uit de enquête die pas 
gehouden is, bleek daar veel mensen het bestuur niet 
kenden. Daar gaan wat aan doen. Wat er verder nog in 
staat laat ik aan jullie leesgrage ogen over.
Voor nu namens de redactie veel leesplezier en een fijne 
zomer gewenst. We zien elkaar weer in augustus op ‘t 
Cranevelt. 

Rudi Borkus

Afgelopen zondagochtend (21 mei, red.) speelde Heren 5 hun laatste thuiswedstrijd tegen Groessen 4. Helaas was 
deze tegenstander gearriveerd met maar 8 spelers. Na kort overleg tussen de teamleiders werd er besloten om de 
wedstrijd toch te gaan spelen!  Er werd een viertal VDZspelers uitgeleend aan Groessen. Het was een spannende 
en sportieve pot, waarbij véél VDZ doelpunten zijn gevallen! Mannen van Heren 5, het was een seizoen met ups en 
downs maar de teamspirit is altijd gebleven! Op naar volgend seizoen....

De fans!

“ De ultieme definitie van “ De ultieme definitie van 
voetballen met plezier!  ”voetballen met plezier!  ”

Foto Sharon Darim
77

JO17-1
De Volharder zat zo vol dat een 
mooi toernooiverhaal van de 
JO171 in Frankfurt er niet meer 
in paste. We hebben het op het 
web gezet. Scan de QRcode >>
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vader

en zoon

Vanaf de mini’s (CL) heeft Arno de jeugd getraind 
tot aan de JO12. Dit wordt zijn laatste seizoen als 
trainer, maar zal zich daarna meer gaan focussen 

op het fluiten van wedstrijden wat hij ook leuk vindt om 
te doen. Vroeger als aanvaller herkende je Arno vooral 
als hardwerkend, sleurend en dreigend met zijn snelheid 
en harde schot. ‘Daar is nu eerlijk gezegd niks meer van 
over’ zegt Arno met een grote glimlach. 

‘Joël (121) is technisch veel beter dan ik, ook zijn tactisch 
inzicht is beter. Hij is behoorlijk allround. Hij heeft in zijn 
eerste jaren vooral in de spits gestaan. Het afgelopen sei-
zoen heeft zijn trainer Gert Jan Schouten er een verdedi-
gende middenvelder van gemaakt en de laatste maanden 
staat hij vaak centraal in de verdediging. Joël voelt aan 
wat er gevraagd wordt en blijft altijd zoeken naar voetbal-
lende oplossingen. Wat we gemeen hebben is traptech-
niek. Joël kan inmiddels ook goed en hard schieten.’

Arno ten Dolle heeft tot zijn 26e gevoetbald in Winterswijk, 
bij SP Kotten (deze club bestaat niet meer en is in 2002 
opgegaan in FC TRIAS). ‘Ik woonde al sinds mijn 22e in 
Arnhem en ben dus nog 4 jaar trouw in de weekenden 
naar de Achterhoek gereisd om te voetballen. Ik trainde 
toen mee bij Vitesse 1892.’

‘Rond 1998 in Arnhem begonnen met voetballen bij ESA, 
waar ik 14 jaar heb gevoetbald in een goed team met veel 
vrienden. Zeker de eerste jaren wonnen we bijna alles en 
werden we ook een paar keer kampioen. In 2011 ben ik 
via Marco Zwartkuis (waarmee ik een zaalvoetbalteam 
zat) bij VDZ terecht gekomen. Begonnen in de zaterdag 
2, waar we warm zijn ontvangen door Jeroen Polman en 
consorten. Zeker de eerste jaren heb ik het daar goed 
naar mijn zin gehad. Na twee jaar werden we 
het 3e, later het 4e en 5e. Inmiddels voetballen we met 
zijn allen bij de veteranen, in de 45+ competities, het 
eindstation!’

Irene Smeltink

Foto Kim Corbeek-Folman

In onze vaste rubriek ‘Voetbalfamilie’ wordt er bij elke Volharder een familie voorgesteld, die actief is binnen 
VDZ. Het wemelt al jaren binnen VDZ van de voetbalfamilies. Deze editie vader Arno ten Dolle (51 jaar) en zoon 
Joël ten Dolle (11 jaar). Wie is deze vader en wat herkent hij van zijn voetballende zoon en welke kwaliteit ziet 
hij, die Arno zelf niet (meer) heeft?!

Ten Dolle



JO19-2 kampioen? 
Nee, maar échte Volharders!
JO19-2 Kampioen? Nee, maar échte volharders!
Wat een ontknoping: zaterdag 10 juni 2023, 16:00 uur, 
Sportpark ‘t Cranevelt, tropisch, VDZ JO19-2 – AGOVV 
JO19-3, stand 15 – 2! Wat begon als een onmogelijke 
opgave werd bijna waargemaakt. Om kampioen te wor-
den van de tweede klasse moest VDZ JO19-2 winnen 
van AGOVV. Maar ook moesten zij minstens 15 doel-
punten goedmaken ten opzichte van concurrent DTS 
JO19-3. En dat lukte…! Helaas moesten ze ook een paar 
tegendoelpunten incasseren, en dat was net te veel.

De aanwezigheid van veel fans langs de lijn, 
familie, vrienden en kennissen, stuwde het team 
tot grote inspanning. Vóór de wedstrijd hadden de 

coaches al met de wedstrijdleiding afgesproken om elke 
helft een drinkpauze in te lassen. De tropische warmte 
van het hoofdveld straalde naar de verhitte lijven van de 
spelers. Ook de coach had klotsende oksels.

De laatste wedstrijden en trainingen leidden tot meerdere 
blessures. Desondanks waren de geblesseerden betrok-
ken én aanwezig; Jacco, Thijs en Melvin. Een enkeling had 
andere beslommeringen en kon niet aanwezig zijn; Bram, 
Jaap en Mo. Hun bijdrage en teamspirit hadden wij eerder 
in het seizoen al gezien. Gemist werden zij zeker. Al met 
al bracht JO192, met hulp van Reinier en Din (nogmaals 
dank), een fantastisch team en spel op de mat. Lucas in 
de goal, defensie met Floris, Niek, Reinier, Tom en Rowdy, 
middenveld met Rens (aanvoerder), Jort, Jamie en Storm 
en in de spits Akila en Din (viel geblesseerd uit).

In de eerste helft kwam VDZ al aardig op gang en 
vloeiden de combinaties rijkelijk. De vele kansen werden 
helaas niet allemaal omgezet in doelpunten. Toch wisten 
zij negen keer te scoren! In die aanvalsdrift viel een de-
fensief gaatje en scoorde AGOVV ook éénmaal. Daarmee 
legden zij voor VDZ de lat weer hoger. De tweede helft 
schortte de doelpuntenmachine in eerste instantie. Toch 
bleven de spelers volharden en vonden liefst zes keer het 
net. Daarmee zouden wij kampioen zijn, ware het niet dat 
AGOVV wederom een kans kreeg die zij verzilverden. 
Door deze eindstand (152) bleef VDZ verstoken van een 
tweede kampioenschap. 

De scheidsrechter, vader Maurice (wederom), wist de 
sportieve wedstrijd op een goede manier te leiden en gaf 
duidelijk de grenzen aan, daarbij geholpen door de beide 
grensrechters, waaronder vader Gerrit! Laatstgenoemde 
viel in bij afwezigheid van vader Jeroen die trouw de 
meeste wedstrijden van het team vlagde. Dank, heren, 
voor jullie hulp, mede namens alle spelers! Ook dank aan 
het veelvuldige bezoek van ouders, familie en vrienden 
als supporters langs de lijn!

Ten slotte nog een woord van dank aan de coördinatie 
door Cantor en de bijzonder goede samenwerking met 
VDZ JO191. Dus zowel dank aan de spelers die ons 
hielpen door hun invalbeurten én support als de staf in de 
persoon van Roy en Arjen. Veel waardering hiervoor!

Trotse trainer/coach Edward

Prachtig team! Dankjewel iedereen voor een prachtig seizoen! Natuurlijk ook dank aan Mo, 
Bram en Jaap die niet op de foto staan, evenals Din die helaas geblesseerd uitviel.

9



O
ckels 

& 
Zuurdeeg, 

edelsm
id/juw

elier

zo-sieraad.nl

Bentinckstraat 4

Arnhem

dealer van o.a.

Niessing

Bron

Cardillac

Swivel

Nol

Braun

Vignelli

Bruno Söhnle

juwelier

edelsmid



J09-1 boven, v.l.n.r. 
Julius,Siem, Philip, Leo, Jens, Oscar, Ben, Bauke Jan

We begonnen met een ijzersterke pot tegen de Arnhemse 
Boys JO91 waar we met mooi combinatievoetbal een 
ruime zege boekten. Enigszins te optimistisch begonnen 
we daarmee aan de tweede wedstrijd tegen de JO92 van 
de AB die we met 01 lieten ontglippen. De derde tegen-
stander was een onderonsje tegen veel bekenden van 
SML JO92 die we als vanouds wisten binnen te koppen. 
Spero bleek echter een maat te groot. De prijsuitreiking 
was nog even spannend, maar op doelsaldo 
hadden we tóch de tweede plaats te pak-
ken en konden we een prachtige beker 
mee naar huis nemen, feest!

Van trotse begeleiders 
Fokke (links) en Joost (rechts)

J09-3 rechts, v.l.n.r. Fedde, Yannick, 
Krijn, Mason, Lion, Manu, Nils (liggend).

We begonnen met een gelijkspel tegen het 
voor hun leeftijd buitengewoon sterk team 
van Arnhemse Boys JO81. Vervolgens 
een 41 winst tegen ESA J04 en een 43 
winst tegen Arnhemse Boys JO93 om 
uiteindelijk als poulewinnaar te eindigen.

Prijzen voor onze JO9 teams bij 
Zomertoernooi Arnhemse Boys
Zaterdag 17 juni hebben we genoten van een goed georganiseerd en zonovergoten zomertoernooi bij de 
Arnhemse Boys in Schuytgraaf. Onze spelers van JO9-1 en JO9-3 hebben laten zien dat zij zich dit jaar erg 
goed hebben doorontwikkeld. Door als team hard te werken, strijd te leveren én samen plezier te maken vielen 
beiden teams aan het eind van het toernooi in de prijzen. JO9-1 pakte verdienstelijk de tweede plaats in de 
groepspoule. JO9-3 wist de 1ste plaats te halen in poule D, zonder zelfs een wedstrijd te verliezen!

De finale wonnen we met 21 van 
Arnhemse Boys JO81. Dit keer 
was ons team beter tegen de 
thuisploeg opgewassen en waren 
we sterker, slimmer en beter geor-
ganiseerd. Flink gejuich tot gevolg en 
natuurlijk water douches uit de bidons. Een 
meer dan verdiende afsluiting na een sterk seizoen: de 
grootse beker in the pocket!

Van trotse begeleiders
Vincent (rechts), Jasper en Dennis (links)
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De Smidse metaal

Contact: 
Lucas, Michel en Edwin Bartels 
Westervoortsedijk 95 
6827 AW Arnhem 
Telefoon : 026 - 442 67 39 
Internet : http://www.desmidse-metaal.nl We zijn aangesloten bij de 

Het familiebedrijf VOF De Smidse, 
gespecialiseerd in:
  o plaatwerk
  o reparatie
  o constructiewerk

synoniem 
voor metaal

Meer info over adverteren in de Volharder? 
Mail naar vdzhogerop@vdzarnhem.nl

Bos Interieur

Binnenzonwering
Raamdecoratie

Vloeren
Tapijt

Emmastraat 47
6881 SP Velp
Tel. 026-3649910
www.bosinterieur.nl

Kleintuente Installatietechniek

gas ● water ● verwarming ● sanitair
Torkstraat 8, 6881 MJ Velp
Telefoon 026-3635673
Mobiel 06-51332013



Ik schrok wel even toen ik op de radio het bericht 
hoorde dat voetballers 50% meer kans hebben om 
dementie te krijgen dan mensen, die niet voetbal-

len. Dit blijkt uit recent Zweeds onderzoek onder 6.000 
profvoetballers, waarbij de uitkomst in lijn ligt met de 
berichten die in 2019 uit een soortgelijk Schots on-
derzoek naar boven kwamen. En ook neurologen, die 
de hersenen van profvoetballers hebben onderzocht, 
ontdekten beschadigingen die veroorzaakt zijn door 
het voetbal. Koppen wordt hierbij als grote boosdoener 
gezien. ,,Gelukkig hebben wij nooit gevoetbald”, rea-
geerde de gebroeders René en Willy van de Kerkhof 
op bovenstaand nieuws*. 

Mijn voetbalcarrière ligt inmiddels ver achter me en 
ik begin op een leeftijd te komen dat ik ook wel eens 
spontaan dingen nu dus verklaarbaar vergeet. Toch was 
de euforie van een winnend kopdoelpunt het wel waard 
om wat hersencellen in te leveren. Waar gelukkig nog 
niet veel werd gekopt, was het Henk Evers toernooi. Bij 
pupillen valt een bal eerder per ongeluk wel eens op 
iemands hoofd. Nee, zij halen hun blijdschap eerder uit 
het ontvangen van een medaille (die iedere deelnemer 
dan ook krijgt). Mochten ze daarnaast nog een beker 
winnen dan kan het helemaal niet meer stuk, behalve 
als ze geen ijsje krijgen. Zo kon VV Dieren nog maar net 

Inkoppertje
met 4 kinderen op het podium verschijnen omdat de 
rest het nogal druk had met hun ijsjes. 

IJsjes worden binnen VDZ nog net getolereerd, 
maar verder wordt vooral de focus gelegd op 
gezonde voeding. Tijdens het Henk Evers toernooi 
werd aan VDZ als eerste club in Arnhem een prijs 
uitgereikt voor het predicaat gezond. VDZ biedt 
immers ook gezondere keuzes aan (zoals fruit 
en fruitdrankjes) en is een rookvrij sportpark. Ik 
hoop dat er nog veel clubs zullen volgen, ondanks 
dat het gemiddelde seniorenelftal vraagt om veel 
snacks en sloten bier.

En juist overmatig alcoholgebruik heeft ook een 
duidelijke link naar dementie. Zouden de onderzoe-
kers vergeten zijn na te gaan wat er na een wed-
strijd allemaal gebeurt? Zou koppen echt wel als 
oorzaak nummer 1 mogen worden aangemerkt? 
VDZ zal als voorloper op het gezondheidsthema 
wel als eerste club in Nederland haar trainings-
schema’s gaan aanpassen. Vooral de halve 
omhaal en de hele omhaal zullen in het vervolg 
veelvuldig op het programma komen te staan. Dat 
lijkt mij een inkoppertje.

Patrick Bluijssen  

B
eeldcolum

n*   Deze PSV-iconen worden in Brabant vaak gebruikt om grappen mee te maken.
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Versteegh Dancemasters

DANSENBIJVERSTEEGH.NL   |     026 3511211

SAMEN DANSEN • SALSA • HIPHOP/STREETDANCE • SPORT • KIDS

Wil je met me dansen?

Jumpsquare indoor trampoline park

ook verkrijgbaar als

DISCO MEAL

JUMP PARTY 
MEAL

v.a.

20.99
v.a.

17.99

JUMP PARTY 
SNACK

+ +
+ + +

ook verkrijgbaar als

DISCO MEAL

JUMP PARTY 
MEAL

v.a.

20.99
v.a.

17.99

JUMP PARTY 
SNACK

+ +
+ + +

VIER JE KINDER-
FEESTJE BIJ ONS!
Ontvang 10% korting met de 
code: JSQPARTY10 op alle
Jump Party’s!

Code is geldig bij Jumpsquare Arnhem en 
tot 31 december 2023.





Rob Egging muzikale omlijstingen

Swingende dixieland, New Orleans en aanverwante jazz  
Bekend in binnen- en buitenland

www.charlestown.nl

 Jazzymotion   

Voor elke feestelijke 
gelegenheid

Voor info over jazzy muzikale omlijstingen voor al 

uw party’s en feestelijke gelegenheden, bel of mail:

Rob Egging 026-4451823 
rob.egging@backtobass.nl

J
a

z
z

www.jazzymotion.jimdo.com 

Jan van Leur Dak- en Gevelwerken

Lange Maat 64 Telefoon : 026-3113922
 6932 AE Westervoort Mobiel : 06-50608111

www.janvanleur.nl

Van Leur Dak- en Gevelwerken is specialist in het onder-
houd van uw buitenboel. We werken zowel voor bedrijven 
als voor particulieren; op basis van een onderhoudscontract 
of voor losse werkzaamheden. 
We werken alleen met de beste materialen. Daarom geven 
we 10 jaar garantie op alle door ons aangebrachte dakbe-
dekkingsconstructies.
Onze jarenlange ervaring geeft u het vertrouwen dat uw 
bedrijfspand of woning bij ons in goede handen is.

Vraag vrijblijvend een offerte



Floris van Santen 28
Kobe Copier 28
Bas Meister 29
Juul Abraas 29
Jakob Huisman 30
Harry Rodriguez Briceno 30
Stijn van Gent 31
Douwe Nieuwenburg 31
Daan Lubberdink 31
 
SEPTEMBER 
Joel Duarte 1
Maud Wijering 1
Dana Jansen 1
Arthur van der Windt 2
Davy Propper 2
Mats Harbers 2
Jibbe Hendrixen 2
Jim Knuiman 2
Femke Wissels 2
Tobias Barten 3
Mick Hiddink 3
Ellen Vermeulen 3
Sander Vermeulen 3
Fir van Lubeck 3
Wout Harbers 3
Pepijn Poulussen 4
Pim de Weerd 4
Felipe Numan 5
Jelle van den Brink 5
Aimee Sark 5
Alexander Naasz 5
Lidia Stronati 5
Pascal Heufkens 5
Edine Vermaat 5
Xavier Ritmeester 6
Peter Heijnen 6
Tycho de Jongh 6
Maurice Gerritsen 6
Jonah van Doorn 6

Annegien Kool 6
Nils Gerritsen 6
Ize Tijhaar 6
Andries Zoutendijk 6
Roel van der Leij 7
Frank Ritmeester 7
Sil Bunk 7
Seger Kok 7
Levi van Tuil 7
Merlijn Licht 8
Thijmen Attema 8
Daaf Splint 8
Sam Roddenhof 8
Frank Rasing 9
Lotte van Dijk 9
Jill van Omme 9
Gert Weima 9
Dorus Doppen 9
Manou van de Zande 9
Thomas Kampen 10
Siem Beelen 10
Duuk de Jong 10
John Cornelissen 10
Peter Bakker 10
Kim van Dijk 10
Tijs ter Grote 11
Jacqueline MeijerRombout 11
Danique van Vloten  Hoogstra-
ten 11
Diana Hakvoort 11
Sam van Heiningen 11
Rik Berndsen 11
Taco Nengerman 11
Rumer Ludeke 11
Julien Weiss 12
Din Penterman 12
Erik Langen 13
Sam Koiter 13
Liz de Vries 13
Erwin Brakenhoff 14

Marcel Jansen 14
Elisa Robleto 14
Sien ten Hag 14
Simon Zwartkruis 15
Sam Pieridis 15
Chiel Folman 15
Sabijn van Koppenhagen 15
Niek van der Sande 15
Daniel Franssen 15
Jurjen de Graas 16
Marco van Eerden 16
Sandra Oonk 16
Annabel Fokkens 16
Inger Lise van der Graaf 17
Mats van Vugt 17
Joris Meeuwsen 17
Siem van Leeuwen 17
Nancy Meister 17
Wim Leenders 18
Noor van Schaijk 18
Joep Rooijakkers 18
Rob van der Beek 18
Bjorn Kloosterman 18
Ties Reukers 19
Marnix Kaspers 19
Mante Metz 19
Jim Klein Lankhorst 19
Ruud Licht 19
Sascha Tammerijn 19
Yasin Abbassi 19
Jeroen van Schaik 19
Sam Kroon 20
Jeroen Koetsier 20
Viggo Karsten 20
Lena de Grauw 20
Carice Veen 20
Sip Lemmens 20
Dave Loor 20
Nico Dales 21
Omar Khalifa 21

Mamadou Diallo 21
Dennis Geerts 22
Marius Compeer 22
Franky 
       van der LeeGoorhuis 22
Teun Mientjes 22
Joris Gylstra 23
Siem Reukers 23
Roland Samsen 23
Danny Roovers 23
Gijs Klappe 24
Ewan Sponselee 24
Martin Brouwer 25
Han van Burken 25
Hugo Bouma 25
Krijn Claassen 25
Hugo Peters 25
Cas Horsten 26
Sep Doppen 26
Klaas Schmedding 26
Martijn van de Braak 27
Nouri Alomari 27
Travis Hosman 27
Evie Kouwenhoven 27
Fynn Hageman 27
Arjen Zeilstra 28
Petra Schmidt 28
Aldrienne Serberie 28
Rene Wentink 29
Elayah Darim 29
Michael van Schieveen 29
Frank Zwaga 29
Daniel Conteh 29
Senesie Conteh 29
Pim Walter 30
Karin Minnema 30
Matthijs Ribbert 30
Mees Radovich 30
Natasja ter Haar 30
Jaime Royer 30

De toppers van het

VDZ G-team

Meer spelers welkom!! 
gvoetbal@vdz-arnhem.nl
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Voetballen op Urk

Ruimte zat
Het is leeg hier. De regen is vertrokken, voor nu, 
maar de wind blijft. In de verte staan eerstegene-
ratiemolens zwoegend te draaien. In Urk blijft alles 
altijd ongeveer hetzelfde, maar de energie in lucht 
gebruiken ze graag op een moderne manier. Het 
is een stille kracht op het stille land. En juist als 
we een tijdje zwijgend naar buiten kijken doemt 
aan deze smalle weg een enorm sportcomplex op. 
Logisch. Ruimte zat.

De reclameborden rond het hoofdveld reiken tot in 
de lucht. Iedereen met een Kamer van Koophandel-
nummer heeft zijn naam rond het veld. De plaatse-
lijke trots speelt dan ook - net niet of net wel - prof-
voetbal; dertiende staan ze, in de derde divisie. En 
dat met alleen maar met jongens uit eigen ‘durp’. 
Van de terreinbeheerder horen we later hoe dit 
kan; talenten van hier pakken wel de opleiding van 
Zwolle of Cambuur mee, maar komen altijd terug. 
Want op zondag voetballen, dat doen ze niet.

Oorbel
Het blinkt op het veld. Soms zijn dat de aanvallen 
van VDZ, soms zijn het de gouden oorbellen van 
de Urkers. Die krijgen ze rond hun tiende, volgens 
een eeuwenoude traditie. Want toen alle mannen 
van het eiland nog op de Zuiderzee zaten, was die 
oorring de manier om een begrafenis te betalen als 
ze onverhoopt verdronken aanspoelden. Het glim-
mende goud staat deze wedstrijd in schril contrast 
met de soms onbeholpen fysieke kracht waarmee 
ze grauwe overtredingen begaan.

De JO13-1 speelde het afgelopen seizoen in de tweede divisie en dat bracht het team op mooie, lelijke 
en vooral verre plekken. Op een woensdag in april trok het naar Urk. Dat leverde een mooie prestatie 
én mooie verhalen op. Volharder-redacteur Jasper de Kinkelder schreef erover. Het is één van de 
verhalen in de nog te verschijnen kroniek ‘Twintig wedstrijden - In het spoor van een voetbalteam’.

Voetbal op een eiland 
‘Dat binnen starke voe’ballers, die rooien.’

Maar de scheidsrechter doet het uitstekend. Enkel 
zijn rechteroor verraadt dat hij ook van Urk komt. 
En het koddige tafereel in de rust, als hij plots in het 
golfkarretje van de terreinbeheerder stapt om weet-
ik-waar-naar-toe te worden gebracht. Ondertussen 
mengen de Arnhemmers zich met de sympathieke 
en gastvrije Urkers en de jongeren rond het veld, 
die zich vol bravoure bemoeien met spel en sup-
porters. 

Er is wel wat ontzag voor onze jongens. Of zoals 
een Urker toeschouwer tegen een ander zegt: ‘Dat 
binnen starke voe’ballers, die rooien.’ Dat klopt. Er 
zijn een paar hachelijke momenten, er is een vege-
lijf-redding van de keeper, maar VDZ trekt vrij gede-
cideerd en uiteindelijk overtuigend de wedstrijd 
naar zich toe. Een mooie overwinning. Een terechte 
overwinning. Misschien dat de grensrechter van 
Urk ook daarom zijn integriteit toonde en toegaf 
dat de bal toch echt helemaal over de doellijn was, 
toen de scheidsrechter dat niet zag. Waar vind je 
die eerlijkheid nog?

Koffie zat
De zon gaat onder als ik nog even naar het hoofd-
veld loop. Onder de tribune brandt al licht. Door 
de ramen zie ik de technische staf van VDZ een 
bekertje koffie aanpakken van de terreinbeheerder. 
Dat is dus zijn domein. Het golfkarretje staat voor 
de deur geparkeerd. Hij wenkt ons. ‘’K ew koffie 
zat.’ In de hoek van de ruimte hangt een tv. Real 
Madrid tegen Chelsea. Van Champions League 
naar hier. De afstand is onmetelijk.

Hij vertelt over het geloof (‘Urk et karke zat.’), de 
nieuwbouwwijk die het sportpark dichter bij het dorp 
brengt en de nieuwe kantine die gebouwd gaat 
worden. Het geld ervoor hebben ze zelf bij elkaar 
gebracht. Iets zegt mij dat het gebouw er eerder 
staat dan bij ons. Ik noem Folkert Velten, de trainer 
noemt Jaan de Graaf en dan nemen we afscheid 

‘Kijk jongens, dat is een balgstuw.’ We rijden over de Ramspolbrug naar Ens en ik houd wijselijk mijn 
mond. Jurgen heeft duidelijk meer kennis van dit soort zaken dan ik. Maar het maakt de lange rit, 
op een doordeweekse avond, de moeite nog wat extra waard. Hoewel de 0-4 overwinning daar het 
meest aan bijdraagt.

van de beste man. En nemen we afscheid van Urk. 
Terug naar het vasteland. ‘Mooi toch,’ zegt Jurgen 
later in de auto. Het loopt al tegen tienen als we 
de polder verlaten en het verzoek om McDonald’s 
van de achterbank weerstaan. ‘Zo kom je nog eens 
ergens.’

Jasper de Kinkelder

De uitslag
Dikke winst of opmerkelijk verlies. Monsterscore of spannend ge-
lijkspel. In deze rubriek vragen we spelers, trainers of leiders naar 
het verhaal achter een bijzondere eindstand op het scorebord.

Lekker gespeeld, mannen. Drie punten en negen 
keer scoren. Vertel eens, verliep de wedstrijd ge-
heel volgens plan?
Het plan was winnen. Dus ja. Maar het begin 
verliep wel wat stroef. Na wat omzettingen van 
gelegenheidscoach Roy Crijns (coach Rob van der 
Beek moest vlaggen - red.) ging dat beter.

We waren er natuurlijk niet bij, maar vijf doelpunten 
verschil verraadt wel een krachtsverschil. Waren 
jullie echt de hele wedstrijd de bovenliggende par-
tij? Of stond het ook weleens gelijk?
Er vielen inderdaad maar liefst dertien doelpunten, 
maar spannend is het eigenlijk de hele wedstrijd 
niet geweest.

Meer dan een dozijn in één wedstrijd. Dat moet 
voor de toeschouwers om te smullen zijn geweest. 
Voor welk doelpunt stonden ze écht op de banken?
Elke doelpunt is mooi, zolang die maar telt. Als we 
er toch één moeten kiezen: die van Jayder, die 
normaal gesproken speelt in de JO17-2. Hij maakte 
een solo van heb ik jou daar. 

Een beetje analist heeft natuurlijk ook altijd wel een 
kritische noot. Wat moet er in de toekomst beter?
We zouden het elkaar makkelijker maken als iets 
minder individualistisch waren.

Een paar weken later zijn jullie, geheel terecht, 
glorieus kampioen geworden. Gefeliciteerd! Welke 
emoties kwamen er los?
We speelden de kampioenswedstrijd op het hoofd-
veld voor een volle tribune. Dat was geweldig. En 
het was extra speciaal voor trainer/coach Rob van 
der Beek: hij sluit met deze titel zijn imposante car-
rière af. Dank voor alles, Rob!

Jasper de Kinkelder

Wedstrijd:     DVOL JO19-2 - VDZ JO19-3
Uitslag:         4-9
Datum:          27 mei 2023
In 1 woord:   Fenomenaal
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De Uitslag

Ruimte zat
Het is leeg hier. De regen is vertrokken, voor nu, 
maar de wind blijft. In de verte staan eerstegene-
ratiemolens zwoegend te draaien. In Urk blijft alles 
altijd ongeveer hetzelfde, maar de energie in lucht 
gebruiken ze graag op een moderne manier. Het 
is een stille kracht op het stille land. En juist als 
we een tijdje zwijgend naar buiten kijken doemt 
aan deze smalle weg een enorm sportcomplex op. 
Logisch. Ruimte zat.

De reclameborden rond het hoofdveld reiken tot in 
de lucht. Iedereen met een Kamer van Koophandel-
nummer heeft zijn naam rond het veld. De plaatse-
lijke trots speelt dan ook - net niet of net wel - prof-
voetbal; dertiende staan ze, in de derde divisie. En 
dat met alleen maar met jongens uit eigen ‘durp’. 
Van de terreinbeheerder horen we later hoe dit 
kan; talenten van hier pakken wel de opleiding van 
Zwolle of Cambuur mee, maar komen altijd terug. 
Want op zondag voetballen, dat doen ze niet.

Oorbel
Het blinkt op het veld. Soms zijn dat de aanvallen 
van VDZ, soms zijn het de gouden oorbellen van 
de Urkers. Die krijgen ze rond hun tiende, volgens 
een eeuwenoude traditie. Want toen alle mannen 
van het eiland nog op de Zuiderzee zaten, was die 
oorring de manier om een begrafenis te betalen als 
ze onverhoopt verdronken aanspoelden. Het glim-
mende goud staat deze wedstrijd in schril contrast 
met de soms onbeholpen fysieke kracht waarmee 
ze grauwe overtredingen begaan.

De JO13-1 speelde het afgelopen seizoen in de tweede divisie en dat bracht het team op mooie, lelijke 
en vooral verre plekken. Op een woensdag in april trok het naar Urk. Dat leverde een mooie prestatie 
én mooie verhalen op. Volharder-redacteur Jasper de Kinkelder schreef erover. Het is één van de 
verhalen in de nog te verschijnen kroniek ‘Twintig wedstrijden - In het spoor van een voetbalteam’.

Voetbal op een eiland 
‘Dat binnen starke voe’ballers, die rooien.’

Maar de scheidsrechter doet het uitstekend. Enkel 
zijn rechteroor verraadt dat hij ook van Urk komt. 
En het koddige tafereel in de rust, als hij plots in het 
golfkarretje van de terreinbeheerder stapt om weet-
ik-waar-naar-toe te worden gebracht. Ondertussen 
mengen de Arnhemmers zich met de sympathieke 
en gastvrije Urkers en de jongeren rond het veld, 
die zich vol bravoure bemoeien met spel en sup-
porters. 

Er is wel wat ontzag voor onze jongens. Of zoals 
een Urker toeschouwer tegen een ander zegt: ‘Dat 
binnen starke voe’ballers, die rooien.’ Dat klopt. Er 
zijn een paar hachelijke momenten, er is een vege-
lijf-redding van de keeper, maar VDZ trekt vrij gede-
cideerd en uiteindelijk overtuigend de wedstrijd 
naar zich toe. Een mooie overwinning. Een terechte 
overwinning. Misschien dat de grensrechter van 
Urk ook daarom zijn integriteit toonde en toegaf 
dat de bal toch echt helemaal over de doellijn was, 
toen de scheidsrechter dat niet zag. Waar vind je 
die eerlijkheid nog?

Koffie zat
De zon gaat onder als ik nog even naar het hoofd-
veld loop. Onder de tribune brandt al licht. Door 
de ramen zie ik de technische staf van VDZ een 
bekertje koffie aanpakken van de terreinbeheerder. 
Dat is dus zijn domein. Het golfkarretje staat voor 
de deur geparkeerd. Hij wenkt ons. ‘’K ew koffie 
zat.’ In de hoek van de ruimte hangt een tv. Real 
Madrid tegen Chelsea. Van Champions League 
naar hier. De afstand is onmetelijk.

Hij vertelt over het geloof (‘Urk et karke zat.’), de 
nieuwbouwwijk die het sportpark dichter bij het dorp 
brengt en de nieuwe kantine die gebouwd gaat 
worden. Het geld ervoor hebben ze zelf bij elkaar 
gebracht. Iets zegt mij dat het gebouw er eerder 
staat dan bij ons. Ik noem Folkert Velten, de trainer 
noemt Jaan de Graaf en dan nemen we afscheid 

‘Kijk jongens, dat is een balgstuw.’ We rijden over de Ramspolbrug naar Ens en ik houd wijselijk mijn 
mond. Jurgen heeft duidelijk meer kennis van dit soort zaken dan ik. Maar het maakt de lange rit, 
op een doordeweekse avond, de moeite nog wat extra waard. Hoewel de 0-4 overwinning daar het 
meest aan bijdraagt.

van de beste man. En nemen we afscheid van Urk. 
Terug naar het vasteland. ‘Mooi toch,’ zegt Jurgen 
later in de auto. Het loopt al tegen tienen als we 
de polder verlaten en het verzoek om McDonald’s 
van de achterbank weerstaan. ‘Zo kom je nog eens 
ergens.’

Jasper de Kinkelder

De uitslag
Dikke winst of opmerkelijk verlies. Monsterscore of spannend ge-
lijkspel. In deze rubriek vragen we spelers, trainers of leiders naar 
het verhaal achter een bijzondere eindstand op het scorebord.

Lekker gespeeld, mannen. Drie punten en negen 
keer scoren. Vertel eens, verliep de wedstrijd ge-
heel volgens plan?
Het plan was winnen. Dus ja. Maar het begin 
verliep wel wat stroef. Na wat omzettingen van 
gelegenheidscoach Roy Crijns (coach Rob van der 
Beek moest vlaggen - red.) ging dat beter.

We waren er natuurlijk niet bij, maar vijf doelpunten 
verschil verraadt wel een krachtsverschil. Waren 
jullie echt de hele wedstrijd de bovenliggende par-
tij? Of stond het ook weleens gelijk?
Er vielen inderdaad maar liefst dertien doelpunten, 
maar spannend is het eigenlijk de hele wedstrijd 
niet geweest.

Meer dan een dozijn in één wedstrijd. Dat moet 
voor de toeschouwers om te smullen zijn geweest. 
Voor welk doelpunt stonden ze écht op de banken?
Elke doelpunt is mooi, zolang die maar telt. Als we 
er toch één moeten kiezen: die van Jayder, die 
normaal gesproken speelt in de JO17-2. Hij maakte 
een solo van heb ik jou daar. 

Een beetje analist heeft natuurlijk ook altijd wel een 
kritische noot. Wat moet er in de toekomst beter?
We zouden het elkaar makkelijker maken als iets 
minder individualistisch waren.

Een paar weken later zijn jullie, geheel terecht, 
glorieus kampioen geworden. Gefeliciteerd! Welke 
emoties kwamen er los?
We speelden de kampioenswedstrijd op het hoofd-
veld voor een volle tribune. Dat was geweldig. En 
het was extra speciaal voor trainer/coach Rob van 
der Beek: hij sluit met deze titel zijn imposante car-
rière af. Dank voor alles, Rob!

Jasper de Kinkelder
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VdZshop.nl

Alles voor je club

Nog sportkleding nodig voor op vakantie? VDZShop heeft al les 
in huis om je conditie op peil  te houden.   

Fijne sportieve
vakantie gewenst.

Brasserie FalstaFF arnhem

Brasserie Falstaff Arnhem
E t e n  &  D r i n k e n  m e t  ’ n  B o u r g o n d i s c h  Ti n t j e

Z w a n e n s t r a a t  1 8        h a r t j e  c e n t r u m  A r n h e m
i n  d e  v o o r m a l i g e  k e r k  v a n  h e t  L e g e r  d e s  H e i l s

026 442 90 20    info@falstaffarnhem.nl     www.falstaffarnhem.nl



Noud Hooyman, aan het roer

Alles voor je club

Nog sportkleding nodig voor op vakantie? VDZShop heeft al les 
in huis om je conditie op peil  te houden.   

Fijne sportieve
vakantie gewenst. Aan het 

        ROER

Wie staan er eigenlijk aan het roer van VDZ, in rustige en woelige tijden? In deze nieuwe rubriek stellen 
wij deze vrijwilligers, die gaan over grote en kleine zaken, aan je voor. We stellen opmerkelijke vragen en 

krijgen eerlijke antwoorden. Dit zijn de mensen die de club - samen met ons - maken.

Hoe komt een mens erop om voorzitter van een club 
te worden? Kun je vertellen hoe je op de plek bent 
gekomen waar je nu zit?

Dat was eigenlijk een geleidelijk proces. In 2001 
streek ik, vanuit Delft, weer neer in mijn geboor-
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gaat het fi nancieel goed bij VDZ. Dat is een fl inke 
zorg minder. Maar ik besef heel goed dat wij werk-
gever zijn van een aantal medewerkers. Daar den-
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bij VDZ te maken krijgen met een groot incident rond 
grensoverschrijdend gedrag. Want dan hebben we 
met zijn allen iets niet goed gedaan.   

Leiders hebben vaak een eigen visie; ‘zo wil ik het 
doen en zo wil ik herinnerd worden’. Hoe hoop jij dat 
je de geschiedenis in gaat van de club?

Ik ben vooral een verbinder. VDZ is een vereniging 
voor en door leden. We moeten het samen doen. 
Dat is ook de kracht van deze club, daar ben ik van 
overtuigd. Ken je die indeling in persoonlijkheidsty-
pen waar een kleur aan gekoppeld wordt? Ik ben in 
ieder geval niet ‘blauw’. Dus niet formeel, niet af-
wachtend en niet overdreven controlerend. Ik denk 
goed na over beslissingen, maar neem ze uiteinde-
lijk wel met gevoel en met mijn hart.

Mijn hoop is dat ik de geschiedenis in ga als voorzit-
ter van een club die in Arnhem ‘op de kaart staat’. En 
dat ik mensen heb weten te inspireren om samen te 
werken aan een nog mooier VDZ. Misschien zeggen 
ze dan: ‘Die Hooyman, dat was een man met een 
rood-zwart hart.’

In jouw werk bij het Ministerie van Binnenlandse Za-
ken en Koninkrijksrelaties heb je ongetwijfeld veel te 
maken met politiek-bestuurlijke sensitiviteit. Met an-
dere woorden; je kunt niet altijd zeggen wat je denkt 
of doen wat je wilt omdat het via een andere weg 
schade kan veroorzaken. Kun je de vergelijking trek-
ken met het besturen van een voetbalclub? En hoe 
ga je er mee om?

Die vergelijking gaat zeker op. Als voorzitter moet je 
vaak even op je tong bijten en accepteren dat er an-
dere opvattingen zijn. En dat laatste komt vaak om-
dat niet iedereen dezelfde informatie heeft als jij. Als 
we een nieuw clubhuis willen, dan moeten we ook 
rekening houden met de buurtbewoners, bijvoor-
beeld. Belangenafweging is ontzettend belangrijk bij 
zo’n grote vereniging.

Je moet veranderingen vooral positief benaderen. 
En door slimme, maatschappelijke stappen te zetten 
in de Arnhemse sportwereld kun je meer bereiken 
dan door overmoedig op de politiek af te stappen. 

Dat is een bestuurlijke spel en daar heb ik wel de 
nodige ervaring in.

Wat is de grootste teleurstelling die je als voorzitter 
bij de club hebt meegemaakt en waarom?

Ik kan eigenlijk geen specifi eke teleurstelling noe-
men. Wel zijn er een aantal zaken waarvan ik vind 
dat we op dat vlak nog niet genoeg hebben bereikt. 
Zo had ik graag gezien dat er vanuit het vrouwen-
voetbal meer aansluiting zou zijn richting bestuur en 
de organisatie van de club. Dat kan en moet beter. 

En wat ik in het algemeen wel teleurstellend vind, 
is de verruwing van de omgangsvormen. De lontjes 
worden steeds korter en er is soms weinig respect 
voor anderen lijkt het wel. Dat is een maatschappe-
lijk probleem, maar komen we helaas ook bij VDZ 
tegen.

Wat is het grootste succes dat je als voorzitter bij de 
club hebt meegemaakt en waarom?

Het klinkt misschien gek, maar dat is ons beleid 
tijdens de corona pandemie geweest. We zijn met 
vlag en wimpel door die moeilijke periode gekomen 
en ik heb het gevoel dat het bestuur daarin echt een 
verschil heeft kunnen maken. De adrenaline ging 
stromen toen we in lockdown gingen; we gingen aan 
de slag en bleven volharden.

Een ander succes behaalden we in mijn tijd als voor-
zitter van de toernooicommissie. We kregen toen 
plotseling, op het laatste moment, de kans om een 
tiental Engelse teams mee te laten doen. Die kans 
hebben we toen gegrepen en de jaren daarna is het 
evenement uitgegroeid tot het mooie internationale 
toernooi dat het nu is.

Over je werk zegt men vaak ‘neem het niet mee naar 
huis’. Hoe zit dat met het voorzitterschap? Kun je dat 
scheiden? Of ben je er eigenlijk continu mee bezig?

Nou, niet continu. Maar ik heb wel altijd in mijn ach-
terhoofd de wetenschap dat ik de voorzitter ben. Als 
er iets misgaat, dan kijkt iedereen al snel naar het 
bestuur. En ik sta aan het hoofd van dat bestuur. 

Soms maak je je zorgen over iets en dan blijkt dat in 
de praktijk reuze mee te vallen. Maar die zorgen heb 
je dan wél gehad. Er zijn ook een paar situaties ge-
weest waarin ik stress heb ervaren en dacht: maak 
ik de juiste keuzes en kan ik met de kritiek omgaan 
als dat niet zo is? 

Wat maakt je blij in deze functie? Waardoor je met 
een lach naar het sportpark komt of weer weggaat. 
Kun je daarvan een voorbeeld geven?

Er verschijnt bij mij altijd een lach als ik naar onze 
jeugdtoernooien ga. Dan gonst het van de activiteit 
op het sportpark. Gezelligheid op het terras, de ho-
reca- en toernooicommissie aan de slag. Dan geniet 
ik van het feit dat wij dit met zijn allen mogelijk ma-
ken. En dan een zonnetje erbij; dat maakt het hele-
maal af.

Weet je nog die avondwedstrijd tegen SML dit sei-
zoen? Dat vond ik ook zo’n hoogtepunt. Eerst het 
bestuurlijke - een goed gesprek en een hapje eten 
met afgevaardigden van SML -, dan de wedstrijd 
zelf - met een groot en geweldig publiek - en vervol-
gens een spetterend feest met de mannen van het 
tweede achter de bar. Dat zijn gebeurtenissen die je 
niet snel vergeet. Ook omdat het zonder een goede 
organisatie en leiding écht niet kan.

Je bent natuurlijk niet álleen voorzitter. Je interesses 
liggen ongetwijfeld ook buiten de club. Welke niet-
vereniging-gerelateerde vraag zou iemand jou eens 
moeten stellen? Waar kun jij met veel plezier over 
vertellen?

Ik ben gezegend met een prachtig gezin, een lieve 
vrouw, vier kinderen en zes kleinkinderen. Geloof 
me, daar kan ik eindeloos over praten.

Maar ook mijn werk is interessant. Iedereen die een 
vergunning aanvraagt, een huis koopt, op Google 
Maps of op Funda kijkt, maakt ongemerkt gebruik 
van de basisregistraties van de overheid met ruim-
telijke informatie. Daar ben ik twintig jaar verant-
woordelijk voor geweest. Kan ik ook aardig wat over 
vertellen.

In het betaald voetbal komt het meer dan eens langs; 
een goed bestuurder was ook een goed voetballer. 
Of juist niet. Wat denk jij?

Een goede voetballer is niet per defi nitie een goede 
trainer, laat staan een goede bestuurder. Het kan 
wel, maar dat is dan meer toevallig.

Ik denk wel dat het een voetbalbestuurder helpt als 
hij of zij feeling heeft met het spelletje. Dat is wat an-
ders dan ‘verstand’. Hoe dat bij mij zit? Meer feeling 
dan verstand, denk ik. Maar ik vind voetbal wel de 
belangrijkste bijzaak in mijn leven.

Een bestuurder denkt vaak na over zijn of haar nala-
tenschap. Wat zou jij, voordat je misschien ooit ver-
trekt, willen bereiken bij VDZ? 

VDZ moet in de eerste plaats gezond en vitaal zijn. 
Misschien moeten we ons daarvoor ‘bedrijfsmatig’ 
versterken, maar we moeten vooral een echte voet-
balvereniging blijven. We moeten ons voorbereiden 
op de toekomst. Dus het vrouwenvoetbal nog ster-
ker maken, de nieuwbouw in de steigers zetten en 
inzetten op leden die de club willen dragen. 

Jasper de Kinkelder
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rsHij is zijn gehoorapparaat vergeten. En daarom herhaal ik vandaag gemid-

deld drie keer wat ik zeg. Maar dat is ok. Het is ook niet zo dat we elkaar zo 
heel veel te vertellen hebben. Nooit gehad ook. In ieder geval; zwijgend be-
grijpen we elkaar het best. Zo fi etsten we ooit kilometers lang door een warm 
land. Hij meestal voorop, ik achter zijn smalle rug, hopend dat ik zijn wiel kon 
houden. Nu kijken we stilletjes naar zijn kleinzoon, die noeste middenvelder 
met die fi jne trap. Soms zegt hij wat. Een zin. Een paar woorden. Een obser-
vatie. Waar hij dan niet echt een reactie op verwacht.

Een echte voetbalvader was hij niet. Te druk. En vaak ver van huis. Dat was 
voor geen van beiden een gemis, maar het maakt zijn aanwezigheid nu wel 
extra leuk. Het begon sporadisch, een aantal jaar geleden. Hij was bij die al-
lereerste wedstrijd met de JO9-7, op een veldje achteraf in Didam. Daarna 
werd het wat vaker, maar alleen als-ie niets anders had. Dit seizoen was hij 
er bijna elke wedstrijd. Soms onverwacht; het installeren van de Voetbal-app 
op zijn telefoon heeft dat gebracht. Dan stond die 72-jarige plots met zijn 
racefi ets bij de ingang van een sportpark.

Hij ziet zijn kleinzoon graag. Natuurlijk. Maar er is misschien ook een andere 
reden dat hij dit jaar niet bij de zijlijn weg te slaan is. Waarom hij vanuit de 
Achterhoek helemaal naar Zwolle fi etst, en dan weer terug. Voor dat uurtje 
voetbal. Voor dat uurtje zwijgend naast elkaar. Want er is iets en dat is er al 
een hele tijd, als een deken die verstikt. Een naderend verlies, ben ik bang. 
De kilometers in het zadel maken zijn hoofd leeg en een verkeerde beslissing 
van de scheids is zo af en toe een uitlaatklep. Die pa van mij blijkt plots toch 
een voetbalvader. Maar wel een beetje uit verdriet, denk ik.

‘Ik stap weer eens op,’ zegt hij na een mooie overwinning en het laatste 
fl uitsignaal. Zestig of meer kilometers voor de boeg. Hij zet zijn helm op zijn 
hoofd. Even de kop weer leeg, maar nu met een hart vol trots. ‘Fijn dat je er 
was, pa,’ roep ik nog. Maar dat heeft hij waarschijnlijk niet gehoord.

Jasper de Kinkelder

 

Voetbalvader

VOETBAL ADERSVOETBAL

Aan alles komt een eind. 
Dit was de laatste afl evering 
van de rubriek Voetbalvaders. 
Bob en Jasper hebben met 
hun verhalen een ode willen 
brengen aan de voetbalva-
ders, -moeders, -opa’s en 
-oma’s, die meer dan nood-
zakelijk betrokken zijn bij de 
stappen die hun (klein)kinde-
ren zetten op het veld. Blijf 
juichen. Blijf komen. Blijf erbij.
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Eén in Beeld

Wie wilde dat nu niet, in het eerste spelen van je club. Daar deed je het allemaal voor als je in de jeugd 
op het trainingsveld stond. Soms kwam je al dichtbij, als je pupil van de week was. Of als je mazzel had, 
was de trainer of coach iemand uit het eerste! De helden die het gehaald hebben stellen zich in deze 
nieuwe rubriek aan je voor.

Eén in beeld

Naam: Susan Koole
Geboortejaar: 1998
Positie: overal inzetbaar 

Hoeveel seizoenen bij VDZ: 
1 seizoen

Jouw mooiste VDZ-herinnering: 
Het halen van de nacompetitie 

Wat wens je nog bij VDZ: 
Om meer te scoren 

Leukste feitje: 
Ik heb de eerste wedstrijd voor vrou-
wen 1 gescoord, waarop ik ben gese-
lecteerd, erna nooit meer gescoord. 

Wat is jouw bijdrage aan de selec-
tie: Als vaste wisselspeler val ik in 
waar ik nodig ben. Ik heb hierdoor al 
op 9/11 posities gespeeld dit seizoen.

Naam: Boris Hendriksen
Geboortejaar: 2003
Positie: Aanvaller

Hoeveel seizoenen bij VDZ: 
2 seizoenen

Jouw mooiste VDZ herinnering: 
Team weekend naar Praag vorig 
seizoen met de JO-19 1

Wat wens je nog bij VDZ: 
Persoonlijk een volledig sterk seizoen 
& promotie met VDZ 1

Leukste feitje: 
Toen ik in de jeugd bij VDZ kwam als 
nieuwe speler, werd ik direct aanvoer-
der.

Wat is jouw bijdrage aan de selectie: 
Hard werken en bijdragen aan doel-
punten.

Naam: Pablo Boesveld
Geboortejaar: 2004
Positie: Linksachter

Hoeveel seizoenen bij VDZ: Dit is 
mijn 12e seizoen.

Jouw mooiste VDZ herinnering: 
Team weekend naar Praag met de JO-
19 1 en mijn debuut voor VDZ 1.

Wat wens je nog bij VDZ: 
Promotie naar de 2e klasse met een 
feest in de Schoof.

Leukste feitje: 
In de JO-13 1 waren Joris Schemkes 
en Stijn van Gent mijn trainers. Nu 
speel ik in Heren 1 samen met Joris 
en is Stijn onze assistent-trainer.

Wat is jouw bijdrage aan de selectie: 
Ik ben een harde werker op het veld 
en breng met mijn leeftijd wat jeugdig-
heid in de groep.

Naam: Kwint Ceelen
Geboortejaar: 2000
Positie: Keeper

Hoeveel seizoenen bij VDZ: 
16 seizoenen

Jouw mooiste VDZ herinnering: 
Het Peter Pröpper veldje en de inter-
nationale toernooien.

Wat wens je nog bij VDZ: 
Altijd warme douches en promotie 
naar de 2de klasse!

Leukste feitje: 
Ik hoop ooit nog als spits in het 1ste of 
2de te spelen.

Wat is jouw bijdrage aan de selectie: 
Enige diversiteit

Naam: Julia Arbeek 
Geboortejaar: 2004
Positie: spits 

Hoeveel seizoenen bij VDZ: 
4e seizoen

Jouw mooiste VDZ herinnering: 
De eerste keer meedoen met vr1 

Wat wens je nog bij VDZ: 
Liefmans in de kantine 

Leukste feitje: 
Groot Jannes fan

Wat is jouw bijdrage aan de selectie: 
scorend vermogen en de mooie 
omhalen 
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Eén in Beeld

Wie wilde dat nu niet, in het eerste spelen van je club. Daar deed je het allemaal voor als je in de jeugd 
op het trainingsveld stond. Soms kwam je al dichtbij, als je pupil van de week was. Of als je mazzel had, 
was de trainer of coach iemand uit het eerste! De helden die het gehaald hebben stellen zich in deze 
nieuwe rubriek aan je voor.

Eén in beeld

Naam: Susan Koole
Geboortejaar: 1998
Positie: overal inzetbaar 

Hoeveel seizoenen bij VDZ: 
1 seizoen

Jouw mooiste VDZ-herinnering: 
Het halen van de nacompetitie 

Wat wens je nog bij VDZ: 
Om meer te scoren 

Leukste feitje: 
Ik heb de eerste wedstrijd voor vrou-
wen 1 gescoord, waarop ik ben gese-
lecteerd, erna nooit meer gescoord. 

Wat is jouw bijdrage aan de selec-
tie: Als vaste wisselspeler val ik in 
waar ik nodig ben. Ik heb hierdoor al 
op 9/11 posities gespeeld dit seizoen.

Naam: Boris Hendriksen
Geboortejaar: 2003
Positie: Aanvaller

Hoeveel seizoenen bij VDZ: 
2 seizoenen

Jouw mooiste VDZ herinnering: 
Team weekend naar Praag vorig 
seizoen met de JO-19 1

Wat wens je nog bij VDZ: 
Persoonlijk een volledig sterk seizoen 
& promotie met VDZ 1

Leukste feitje: 
Toen ik in de jeugd bij VDZ kwam als 
nieuwe speler, werd ik direct aanvoer-
der.

Wat is jouw bijdrage aan de selectie: 
Hard werken en bijdragen aan doel-
punten.

Naam: Pablo Boesveld
Geboortejaar: 2004
Positie: Linksachter

Hoeveel seizoenen bij VDZ: Dit is 
mijn 12e seizoen.

Jouw mooiste VDZ herinnering: 
Team weekend naar Praag met de JO-
19 1 en mijn debuut voor VDZ 1.

Wat wens je nog bij VDZ: 
Promotie naar de 2e klasse met een 
feest in de Schoof.

Leukste feitje: 
In de JO-13 1 waren Joris Schemkes 
en Stijn van Gent mijn trainers. Nu 
speel ik in Heren 1 samen met Joris 
en is Stijn onze assistent-trainer.

Wat is jouw bijdrage aan de selectie: 
Ik ben een harde werker op het veld 
en breng met mijn leeftijd wat jeugdig-
heid in de groep.

Naam: Kwint Ceelen
Geboortejaar: 2000
Positie: Keeper

Hoeveel seizoenen bij VDZ: 
16 seizoenen
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bvr
VDZ

en haar 
sponsors

BVR is al jarenlang sponsor van VDZ, sterker nog, ze 
zijn zelfs de laatste 10 jaar hoofdsponsor geweest. Ze 
maken nu ruimte voor een nieuwe hoofdsponsor maar 
VDZ verlaten, nee, dat zal BVR nog lang niet doen.  
Een mooie reden om hen nog een keer centraal te 
zetten in VDZ en haar sponsors. We legden hen acht 
vragen voor en hier zie je de antwoorden.

1. Uw eigen naam en uw bedrijfsnaam. 
BVR Accountants en Belastingadviseurs BV 

2. Wat sponsort u bij VDZ? 
Hoofdsponsor Heren 1 sinds seizoen 2013/2014 

3. Vertel in 10 regels iets over uw organisatie. 
BVR is in 2007 opgericht door Paul van Rijn en 
Robert Berkhout. Paul is belastingadviseur en Robert 
is accountant. In 2018 is Arlet van Dingenen mede 
eigenaar geworden. BVR is een accountants en 
belastingadvieskantoor voor de MKB ondernemer. 
Tevens adviseren wij op het gebied van financiële 
planningen, herstructureringen, bedrijfsovernames, 
begrotingen en waardering van ondernemingen. Met 
kantoren in Arnhem en Lienden zijn wij thuis in de 
regio van Arnhem tot en met Tiel.  
Op dit moment werken wij bij BVR met 16 collega’s. 
Het is niet ons doel om het grootste kantoor te 
worden maar wel om kwalitatief het beste werk te 
blijven leveren. Wij investeren veel tijd in de opleiding 
en ontwikkeling van onze werknemers en ook in de 
continue digitalisering van de werkprocessen. Dit 
alles in een informele sfeer waar dagelijks ruimte is 
voor humor en ontspanning.

4. Wat was de reden om juist VDZ te sponsoren? 
Robert heeft vanaf de pupillen bij VDZ gevoetbald 
inclusief jarenlang in het eerste elftal. Arno, de vader 
van Robert, was met zijn loodgietersbedrijf een van 
de eerste sponsoren van VDZ! Dus toen Robert en 
Paul in 2007 met het accountantskantoor startten 
was het niet meer dan logisch om sponsor te worden 
en zo de traditie voort te zetten. 

5. Welke overeenkomst is er tussen VDZ en uw 
organisatie? 
Zowel VDZ als BVR zijn altijd actief en in beweging. 
Ook in de accountancy is stilstand achteruitgang. 
VDZ zorgt ervoor dat haar leden verbonden zijn en 
blijven bij de club waar wij dat zelfde doen voor onze 
werknemers en ondernemers.

accountants en
belastingadviseurs
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PUPIL VAN DE WEEK

Chris Gietelink 
Team JO10-4

VDZ 1  HC’03 1: 1  0
23 april 2023 

Henrich Martis 
Team JO10-6

VDZ 1   DVV 1: 0  0
21 mei 2023 

6. Wat is uw favoriete voetbalclub en waarom? 
Robert is voor Ajax, Paul voor Vitesse en Arlet is 
neutraal. Robert vanwege het mooiste voetbal (be-
halve afgelopen seizoen….) en Paul stond jarenlang 
op de jongenstribune  (Monnikenhuize) en zuidtri-
bune in het Gelredome. 

7. Welke wedstrijd zou u nog wel een keer willen 
(laten) overdoen en waarom? 
Niet origineel maar toch de WK finale van 2010. Nu 
met de bal van Robben langs de grote teen van Ca-
sillas…. En anders de laatste paar minuten van Ajax 
Tottenham Hotspur in 2019 (halve finale Champions 
League). Zo dichtbij en gezien het niveau van Ajax in 
het afgelopen seizoen heel veraf…. 

8. Met wie zou u wel eens een dag willen ruilen en 
waarom? 
Ik denk dat Paul wel een dagje wil ruilen met Max 
Verstappen. Met ruim 300 kilometer per uur de an-
dere coureurs inhalen alsof het niets voorstelt.

Zoals wellicht bekend stoppen wij na 10 seizoenen als 
trotse hoofdsponsor van Heren 1. Zeker niet omdat wij zijn 
uitgekeken op VDZ. Sterker nog, wij blijven als sponsor 
verbonden aan de club. Maar soms wordt het tijd voor iets 
anders.
 
Dank aan Jan Tenback voor het jarenlang contact houden 
vanuit VDZ Hogerop met ons gedurende het hoofdspon-
sorschap.

Dus u kunt BVR of een van ons in het clubhuis, langs de 
velden, tijdens een sponsorbijeenkomst of een gezellig 
uitje van VDZ Hogerop ongetwijfeld nog tegenkomen de 
komende jaren!

VDZ bedankt BVR Accountants en Belastingadviseurs voor het 
betrokken hoofdsponsorschap de afgelopen 10 jaar, echt een 
mijlpaal in onze geschiedenis. We zijn erg blij dat Robert, Paul 
en Arlet bij onze mooie vereniging betrokken blijven als lid van 
VDZ Hogerop en een pagina grote advertentie. Op naar de 
volgende 10 jaar !!
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Slagerij Putman

complete BBQmenu's vanaf €13,95 p.p.

Barbecuen in de tuin, op het balkon, 

op de camping of het dakterras... Wat is er

gezelliger dan samen barbecuen? Lekker met z’n

allen smullen van gegrild vlees, frisse salades, 

stokbrood en koele drankjes!

Ga nu naar de site voor de  verschilllende 

mogelijkheden: www.slagerijputman.nl of 

bel 026-4425368

 BBQ  menu’s 

Zomerse

worstmakerij 
traiteur

 | Steenstraat 90, Arnhem | www.slagerijputman.nl | 0264425368 |

 
complete BBQ 
menu’s vanaf 
€15,25 p.p.
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Plaats
Plaats 

competitie Elftal G P DPV DPT
Doel
saldo Winst %

1 1+1 VDZ VR30+1 VRIJ 20 55 88 9 79 91,67%
2 2+1 VDZ MO20-1 10 26 43 18 25 86,67%
3 1+1 VDZ 45+2 ZAT 18 45 113 44 69 83,33%
4 2 VDZ 8 22 55 69 32 37 83,33%
5 1+2+1+3 VDZ JO11-1 26 63 163 80 83 80,77%
6 2+1 VDZ VR30+2 VRIJ 23 55 66 6 60 79,71%
7 1 VDZ 4 21 49 78 35 43 77,78%
8 1+2 VDZ VR1 ZAAL 18 41 149 39 110 75,93%
9 1+2+3 VDZ JO13-1 23 51 84 19 65 73,91%

10 2+5+1 VDZ JO15-4 20 44 90 32 58 73,33%
11 2 VDZ VR2 16 35 41 14 27 72,92%
12 1+1+5+3 VDZ JO12-1 25 50 101 58 43 66,67%
13 2 VDZ 1 24 48 46 23 23 66,67%
14 2+1 VDZ 35+2 VRIJ 24 47 38 19 19 65,28%
15 4 VDZ 7 22 42 64 29 35 63,64%
16 4 VDZ VR1 20 38 44 28 16 63,33%
17 4+4+2+4 VDZ JO11-2 26 49 149 95 54 62,82%
18 2+3 VDZ VR18+1 VRIJ 26 48 103 20 83 61,54%
19 3+1+1+7 VDZ JO12-2 25 46 114 70 44 61,33%
20 5+5+1 VDZ JO19-3 26 47 97 53 44 60,26%
21 1+1+10 VDZ JO15-3 20 36 84 34 50 60,00%
22 4+2+2 VDZ JO14-2 22 38 47 38 9 57,58%
23 7+1+5+3 VDZ JO12-3 25 43 123 81 42 57,33%
24 5+1+2 VDZ JO19-2 22 37 68 58 10 56,06%
25 7+7+1 VDZ MO15-1 26 41 94 62 32 52,56%
26 1+1+9 VDZ JO17-2 21 33 49 42 7 52,38%
27 5 VDZ 3 Zat 18 28 61 48 13 51,85%
28 1+8+6 VDZ JO17-4 20 31 56 58 -2 51,67%
29 3+4+7 VDZ JO15-1 22 34 41 33 8 51,52%
30 3+1+2 VDZ JO17-5 33 50 86 45 41 50,51%
31 4+6+3+5 VDZ JO12-4 24 36 82 82 0 50,00%
32 2+7 VDZ 45+1 ZAT 17 25 66 58 8 49,02%
33 7 VDZ 6 22 31 65 47 18 46,97%
34 2+2+9 VDZ JO13-4 22 31 72 70 2 46,97%
35 3+4+8 VDZ JO15-2 21 29 59 67 -8 46,03%
36 1+4+4 VDZ JO17-3 24 33 54 61 -7 45,83%
37 2+8+6 VDZ JO19-1 22 30 38 50 -12 45,45%
38 5+4+5 VDZ MO13-1 24 32 42 49 -7 44,44%
39 4+1+11 VDZ JO14-3 23 30 59 58 1 43,48%
40 3+3+6+6 VDZ JO11-5 25 32 93 94 -1 42,67%
41 6 VDZ 5 22 28 68 54 14 42,42%
42 4+4+9 VDZ JO14-1 22 28 52 55 -3 42,42%
43 6+6+6+2 VDZ JO11-6 23 29 82 142 -60 42,03%
44 6+3+5+6 VDZ JO11-4 25 30 87 102 -15 40,00%
45 6+5+4 VDZ JO13-3JM 23 27 53 73 -20 39,13%
46 4 VDZ 35+1 Vrij 20 23 15 24 -9 38,33%
47 7+4+4 VDZ MO15-2 25 28 62 87 -25 37,33%
48 9 VDZ 3 9 10 17 34 -17 37,04%
49 5+8+2+7 VDZ JO11-3 26 26 100 136 -36 33,33%
50 7 VDZ 2 Zat 16 15 26 43 -17 31,25%
51 5+4+10 VDZ JO17-6 23 21 43 67 -24 30,43%
52 4+6+12 VDZ JO17-1 24 21 28 68 -40 29,17%
53 6+7+9 VDZ JO14-4 22 19 46 85 -39 28,79%
54 3+8+5 VDZ MO17-1 26 22 53 86 -33 28,21%
55 8+8+5 VDZ MO17-2 26 22 37 130 -93 28,21%
56 9 VDZ 2 18 15 24 49 -25 27,78%
57 6+7+5 VDZ JO13-5 26 21 53 115 -62 26,92%
58 4 VDZ O23-1 10 8 20 25 -5 26,67%
59 5+8+11 VDZ JO13-2 23 17 36 70 -34 24,64%
60 12 VDZ 4 Zat 22 15 40 78 -38 22,73%
61 6+5+6 VDZ MO13-2 26 15 20 145 -125 19,23%
62 6+8 VDZ MO20-2 (9-tal) 13 4 20 72 -52 10,26%

Totaal 1358 2058 4061 3598 463 50,52%

VDZ in 
CIJFERS
Alle VDZteams samen hebben dit sei-
zoen een record verbroken. Nooit eerder 
(sinds de start van dit overzicht in 2000) 
zijn de teams samen er in geslaagd om 
een winstpercentage van meer dan 50% 
bij elkaar te spelen. Dit seizoen sluiten 
we af met een winstpercentage 50,52%. 
De senioren teams pieken helemaal met 
een winstpercentage van 58,71%. We 
hebben een land vol met voetbalanalis-
ten maar dit heeft niemand voorspeld. 
Wat de oorzaak van deze stijging is niet 
duidelijk. Maar de invloed van 3 of 4 
competities per team binnen 1 seizoen 
zal hier zeker mee te maken hebben.  
Teams switchen soms meerdere keren 
van poule (zwaarder/lichter).

Kampioen van alle VDZ teams is dit sei-
zoen VR30+1 (dat op vrijdag speelt). Na 
de titel “VDZ herbstmeister” in decem-
ber, hebben ze ook na de winterstop dus 
uitstekend gepresteerd. In totaal mocht 
dit seizoen 29 keer de kampioensvlag 
worden gehesen bij VDZ. Sommige 
teams zelfs meerdere keren. Het gaat 
daarom te ver om alle kampioenen hier 
te noemen, maar jullie zijn allemaal 
kanjers!

Kleine disclaimer. Wellicht dat er hier en 
daar een rekenfoutje in zit of dat niet alle 
wedstrijden zijn opgenomen (bijv inhaal-
wedstrijden in januari). De KNVB maakt 
het er ook niet gemakkelijker op om dit 
samen te stellen met zoveel competities.

 Jeroen Polman (45+1)

 

Om het plezier in de sport te benadrukken en niet de nadruk te leggen op de re-
sultaten, worden bij JO10 en jonger geen uitslagen en standen meer gepubliceerd



Burgers’Zoo Internationaal Toernooi

‘Switch! Switch! Switch!’ We weten niet exact wat 
de grensrechter van Cheshunt FC met zijn luide 
stem wil bereiken, maar het is ongetwijfeld goed 
bedoeld. De Engelse kreten en aanwijzingen (die 
soms als bevelen klinken) zijn niet van de lucht 
dit weekend op ‘t Cranevelt. Het is - samen met 
de geur van hamburgers - de charme van dit 
mooie toernooi.

Ga er maar aan staan. Meer dan 750 voetballers, 
ruim 200 wedstrijden en ook nog eens honder-
den toeschouwers. Hoe organiseer je dat alle-
maal? Het Burgers’ Zoo Internationaal Toernooi 
(Arnhem Bridge Cup voor de Engelse gasten) is 

eigenlijk niets minder dan een huzarenstuk. Niet 
alleen voor wat betreft de beleving en het talent 
op het veld, maar ook de logistieke puzzel die de 
toernooicommissie steeds weer weet te leggen. 
Dit jaar al voor de vijfendertigste keer.

En zondag, als de prijzen worden verdeeld, lopen 
de emoties langzaam op en komen de gemoede-
ren bij de slotceremonie weer tot bedaren. Zoals 
altijd. Als onze voorzitter de deelnemende teams 
één voor één naar voren roept, dan blijken er ei-
genlijk alleen maar winnaars te zijn. Tot volgend 
jaar!

Jasper de Kinkelder

Alleen maar winnaars
Burgers’ Zoo Internationaal Toernooi

foto’s: Marjon Elshof
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Verslag ALV 7 juni 2023Verslag ALV 7 juni 2023

Algemene Ledenvergadering
Woensdagavond 7 juni…de Algemene Leden Verga-
dering in een nieuw jasje. Naar aanleiding van de uit-
komsten van het ledenonderzoek, hebben we gekeken 
naar een ander format voor de ALV. Natuurlijk zijn er 
vaste punten die tijdens zo’n ALV besproken moeten 
worden en zullen er zaken zijn waarover gestemd 
moet worden, maar het moet toch aantrekkelijker kun-
nen? De vergadering is opgedeeld in een paar delen: 
de aftrap, de eerste helft, rust, de tweede helft en de 
niet onbelangrijke derde helft.

De aftrap wordt gedaan door onze voorzitter Noud 
Hooyman. Hierbij wordt door een van de aanwe-
zigen terecht opgemerkt dat het vragenformulier 

ter voorbereiding op de ALV niet goed vindbaar was op 
de site, een verbeterpunt voor de volgende keer. Ook 
is stilgestaan bij het feit dat er steeds meer problemen 
ontstaan bij het niet op komen dagen bij vrijwilligersdien-
sten. Dit was zeer duidelijk te merken bij het Internationaal 
toernooi, waardoor de druk voor de toernooicommissie te 
hoog opliep. Het bestuur heeft het probleem ook gecon-
stateerd en gaat kijken wat er veranderd kan worden om 
hier verbetering in te krijgen. 

Tijd voor de eerste helft. De verschillende disciplines in 
het bestuur hebben allemaal tweeslides voorbereid om 
toe te lichten aan de aanwezigen: een terugblik en de blik 
vooruit. Belangrijke highlights hieruit zijn: 
• Er is een nieuwe TC Dames is samengesteld, waar-

bij Ad Heijnen wordt bedankt voor zijn zorg en inzet 
de afgelopen drie jaar. Er wordt nog wel gezocht 
naar iemand die de TC Dames kan uitbreiden met 
technische kennis.

• Vrouwen 1 en Vrouwen 2 hebben een nieuwe hoofd-
sponsor, dankzij de inzet van VDZ Hogerop.

• Er wordt gekeken of we vanuit VDZ kunnen werken 
met een kledingplan, zodat iedereen tijdens wedstrij-
den er hetzelfde uitziet. Dit wordt verder uitgewerkt 
en meer info volgt nog. 

• Er wordt nog altijd hard gewerkt door de nieuwbouw-
commissie aan de nieuwbouw. De tijd die beschik-
baar is in de ALV om dingen toe te lichten is te kort 
om echt iets te kunnen zeggen over de huidige 
ontwikkelingen, maar in het najaar volgt een uitnodi-
ging voor alle geïnteresseerde leden om bijgepraat te 
worden tijdens een aparte informatieavond.

• In de vergadering wordt opgemerkt dat het opvalt 
dat de regels op het park slecht worden nageleefd. 
Mensen roken op het park of drinken alcohol langs 
de velden. Het bestuur geeft aan dat zij bij het hand-
haven van de regels ook de hulp van de leden nodig 
heeft om mensen aan te spreken en doet hierbij dus 
een beroep op eenieder om dit te doen.

• We staan stil bij het afscheid van Hanny Janssen 
en Jacqueline Meijer. Namens de leden krijgt Hanny 
een warm applaus en wordt zij bedankt voor haar 
tomeloze inzet. Van Jacqueline zal tijdens de vrijwil-
ligersavond afscheid worden genomen. 

• De functies van Jacqueline en Hanny zijn, mede naar 
aanleiding van tips van hen, bekeken en aangepast 
waar mogelijk. De werkzaamheden die zij gedaan 
hebben zullen voortaan worden overgenomen door 
Kim Corbeek-Folman en Alexis Arends.

• Jeroen Westen stopt eind van dit seizoen als coördi-
nator van de scheidsrechters en met de scheidsrech-
ters academie. Roy Bosman zal zijn rol overnemen. 
Wat we als erfenis nog meekrijgen van Jeroen is het 
feit dat in het najaar de KNVB en ARAG nog langs 
zullen komen om de Acertificering uit te reiken aan 
de scheidsrechters academie. Mooie prestatie!

• Communicatie en sponsoring wordt, gezien onze 
ambities, steeds belangrijker. Mede hierom brengen 
we nogmaals onder de aandacht dat we al geruime 
tijd op zoek zijn naar een bestuurslid Communicatie 
en Sponsoring. 

• Na al deze updates, is ook duidelijk dat de ambities 
voor het komende seizoen enorm zijn. Het budget is 
echter beperkt. 



• Door de inflatie zien wij ons ook genoodzaakt de 
contributie voor 2023/’24 te verhogen met 5%. Er 
wordt gestemd door de ALV en met 1 tegenstem 
wordt met de verhoging ingestemd.

• De begroting voor 2023/2024 wordt tevens goedge-
keurd.

• Er is een jubileumcommissie voor VDZ 100 jaar sa-
mengesteld, vanuit het bestuur sluit Noud Hooyman 
aan en Marcel Leenders en Sjef van Leeuwen zijn 
onderdeel van de commissie. Mensen die goede 
ideeën hebben of interesse hebben om bij te dragen, 
kunnen zich bij deze heren melden. 

Na de VDZtalks, die wel wat uitgebreider waren dan de 
hierboven genoemde punten, maar toch netjes binnen de 
tijd bleven, was het rust. Met een drankje aangeboden 
door het bestuur, kon iedereen zich voorbereiden op de 
tweede helft. 

In de tweede helft geeft Niek Verheijen, hoofd (jeugd) op-
leiding bij VDZ, een presentatie over wat er de afgelopen 
periode is gedaan bij de VDZ Voetbal Academie en waar 
ze naar toe willen. Belangrijk is dat jeugd zich veilig en 
op zijn gemak voelt, dat de jeugd zich thuis voelt bij onze 
club. De meeste aandacht is hierbij uitgegaan naar het 
begeleiden en trainen van onze eigen coaches, omdat zij 
de basis zijn voor de veiligheid en geborgenheid in teams. 

Naar aanleiding van de ALV en de verschillende presen-
taties zijn er vanuit de aanwezigen wat kritische vragen 
gesteld over de ontwikkelingen vanuit de jeugd naar 
senioren op dit moment. Er wordt duidelijk gemaakt dat 
we vanuit VDZ merken dat er een kentering is bij de 

behoeftes van de jeugd, het is niet meer vanzelfsprekend 
dat jongeren zo hoog mogelijk willen spelen. 

Belangrijkste reactie op de kritische vragen komt van John 
Wijbenga. Hij geeft aan dat als er mensen zijn die goede 
ideeën hebben over de voortgang van de VDZ Voetbal 
Academie, ze zich bij hem kunnen melden. Op deze 
manier kunnen zaken constructief worden opgepakt en 
zorgen we ervoor dat we met elkaar in gesprek blijven. 

Na een gezamenlijk drankje en gezellig bijpraten kunnen 
we terugkijken op een geslaagde ALV. Met als enige 
voetnoot dat we een volgende keer toch graag ook (ou-
ders van) de jongere leden binnen VDZ willen zien op de 
ALV. Mocht je tips hebben hoe we die kunnen verleiden 
om te komen, laat dat ook vooral weten aan een van de 
bestuursleden.

Nancy Meister
Secretaris VDZ

Op vrijdag 9 juni was de laatste circuittraining van de 9 JO9 teams onder de bezielende leiding van Mike Post. 
Het hele seizoen heeft hij de trainers voorzien van een goede mix van oefeningen en was hij altijd trouw aan-
wezig op de trainingen voor het uitzetten van de velden en begeleiden van de trainers. De laatste vrijdag sloten 
we af met een mixtoernooi op het echte gras vanwege de tropische temperaturen. Mike trakteerde de kids op 
het eind op een ijsje en als dank ging iedereen braaf poseren voor een groepsfoto. Bedankt Mike!

De laatste circuittraining

JO9
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Primera

W i n k e l c e n t r u m  P r e s i k h a a f  A r n h e m

TICKETS
Eredivisie, Jupiler league, KNVB 
beker en voor diverse sportieve 

en muzikale evenementen

dé gemakswinkel voor wenskaarten, tickets, 
kansspelen, tabak, boeken en tijdschriften

.... even naar
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HOOFDSPONSOR VDZ
Berkhout & van Rijn 
Accountants en belastingadviseurs BV 
www.bvradvies.nl

HOOFDSPONSOR VDZ JEUGD
Burgers’ Zoo 
www.burgerszoo.nl

HOOFDSPONSOR VDZ VROUWEN
Autobedrijf Van den Brink 
www.autovandenbrink.nl
Voetbalshop.nl 
www.voetbalshop.nl

HOOFDSPONSOR 
SCHEIDSRECHTERSACADEMIE
<sponsorpositie beschikbaar> 

ZILVERSPONSOREN

COOP Manders  
www.coop.nl/supermarkten/arnhem/
coopalteveer
Eshgro 
www.eshgro.nl
Fysiotherapie Rijnkade  
www.fysiotherapierijnkade.nl
Indoor Action 
www.indooraction.nl
Slagerij Putman 
www.slagerijputman.nl
OLB sports 
www.olbsports.nl
Veldman Sport 
www.veldmansport.nl

SPONSOREN

&Arentsen 
www.enarentsen.nl
Adviesbureau J.W. Gijsbers 
www.jwgijsbers.nl

Apotheek Biermasz  
www.biermasz.com
Arentsen Velp B.V Installatie 
www.arentsenvelp.nl
Assen Assurantien  
Arnhem, 026361 3012
BSW Adviesgroep 
www.bsw.nl
Brafon Brandbeveiliging 
www.brafon.nl
ELRO Dakbedekkingen 
www.elroduurzamedaken.nl
De Kempenaer Advocaten N.V. 
www.dekempenaer.nl
Denzo Bouw BV
www.denzobouwbv.nl
FysioDynamiek  
www.fysiodynamiek.nl
Garage Jelsma  
www.garagejelsma.nl
Gebr. Henken Veenendaal BV 
www.henken.nl
Glasz Assurantiën 
www.glasz.nl
Grand Café Aan de Beek 
www.grandcafeaandebeek.nl
Green Stories 
www.greenstories.nl
GUS-TRANS 
www.gustrans.de
Jazzymotion / Charlestown Jazzband 
www.charlestown.nl
Jumpsquare 
www.jumpsquare.com
KleinTuente Installatietechniek 
Velp, 026363 5673
KLJ Schilderwerken 
www.kljschilderwerken.nl
Kunstgalerij Albricht  
www.albricht.nl

Leodoro Koffie 
www.leodorokoffie.com
MijnKennis 
www.mijnkennis.nl
Mondhygiënistenpraktijk Arnhem 
www.mondgezond.nl
Oud Papier Actie Alteveer 
Cranevelt Arnhem
Polman auto’s 
www.polmanautos.nl
Primera Presikhaaf 
www.primera.nl
Raoul Godijn Agency
www.raoulgodijn.com
Restaurant Falstaff 
www.restaurantfalstaff.nl
Restaurant Renao 
www.renao.nl
Rubberrol Arnhem BV 
www.rubberrol.nl
STEP Arnhem 
www.step.nl
Struyk Verwo-Infra 
www.struykverwo.nl
TM2 Architecten 
www.tm2architecten.nl
Tonny van Elferen 
bestrating en tuinaanleg 
www.tonnyvanelferen.nl
TSS Engineering 
www.tssengineering.nl
Van Sonsbeeck Makelaars 
www.vansonsbeeckmakelaars.nl
Willemsen Makelaars 
www.willemsen.nl
Zigt Makelaars en Hypotheekadvies 
www.zigt.nu
Zorgwize 
www.zorgwize.nl

Voor meer informatie over deze lijst of 
andere sponsorvragen kunt u contact 
opnemen met VDZ Hogerop via  
vdzhogerop@vdzarnhem.nl
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Hoe vriendschappen het debuut van 35+ 2 laat triomferen

Voetbal verenigd!
Het is een verhaal dat doet denken aan de gouden 
jaren van het voetbal, waar vriendschap op het veld 
werd gesmeed en blijvende herinneringen werden ge-
creëerd. Jaren zijn verstreken sinds een groep jonge 
mannen hun voetbalschoenen voor het eerst aantrok-
ken, maar het vuur van hun passie brandt nog steeds 
fel. Dit seizoen is het moment aangebroken waarop 
het legendarische vriendenteam van weleer herenigd 
wordt, nu als een groep 35+ voetbalhelden.

De mannen hebben de weg afgelegd van talent-
volle jeugdspelers tot drukbezette volwassenen, 
met verantwoordelijkheden en gezinnen. Maar 

de liefde voor het spel en de onvergetelijke tijden die ze 
hebben gedeeld, hebben hen altijd bij elkaar gehouden. 
Het was een uitdaging om tijd vrij te maken tussen werk, 
familie en andere verplichtingen, maar de band die ze 
delen, bleek onverwoestbaar.

Het begon allemaal toen ze als jonge tieners bij elkaar 
werden gebracht door hun gedeelde liefde voor voetbal. 
Ze vormden een team in een klein dorp en beleefden 
onvergetelijke momenten op het lokale voetbalveld tussen 
de weilanden. Ze waren niet alleen teamgenoten, maar 
ook de beste vrienden. Samen overwonnen ze tegen-
slagen, vierden ze overwinningen en hielpen ze elkaar 
groeien, zowel op als buiten het veld. 

Naarmate de tijd verstreek, werden hun levens complexer 
en begonnen de prioriteiten te verschuiven. Carrières be-
gonnen vorm te krijgen en gezinnen werden gesticht. Ze 
zagen elkaar steeds minder, maar de herinneringen aan 
hun gloriejaren bleven levendig in hun gedachten. In de 
loop der jaren bleef het idee altijd in hun harten smeulen; 
het verlangen om weer samen te spelen. Het was alsof 
er een onuitgesproken belofte tussen hen was dat ze ooit 
weer bij elkaar zouden komen.

En dat moment is eindelijk aangebroken. Het seizoen 
20222023 van het vriendenteam markeert het keerpunt 
waarop er besloten was om de banden opnieuw aan 
te halen en hun gezamenlijke passie nieuw leven in te 
blazen. Het kostte wat overredingskracht, maar dan heb je 
ook wat. Met een gezonde dosis nostalgie en opwinding 
spoorde Paul Kölzer oude teamgenoten op, regelde de 
inschrijving, het materiaal en vier sponsors.

Mannen die ooit als jonge knapen het veld op renden, 
stapten nu uit de auto’s, met grijze haren, kale koppen, 
dikke buiken en dikke grijnzen op hun gezichten. Het was 
een verschrikkelijk aanzicht, maar dat mocht de pret niet 
drukken.

Het seizoen begon met de nodige uitdagingen. De man-
nen merkten dat hun lichamen niet meer zo veerkrachtig 
waren als vroeger, en ze waren zich ervan bewust dat 
ze niet meer de jonge atleten waren die ze ooit waren 
geweest. Elke wedstrijd was een strijd, maar het vriend-
schapsteam slaagde erin om een nieuwe speelstijl, pas-
send bij de leeftijd, te adopteren. Vanaf dat moment rijgen 
ze de ene overwinning op de andere aan elkaar.

Wat ze misten aan jeugdige energie, compenseerden ze 
ruimschoots met ervaring, slimheid en voetbalintelligen-
tie. Ze combineerden hun technische vaardigheden met 
ongeëvenaarde teamgeest en vochten samen als één 
eenheid. Ze hadden nog steeds die ongrijpbare chemie 
op het veld, alsof ze elkaar blindelings begrepen. Terwijl 
het seizoen vorderde, begonnen de mannen hun concur-
renten te verbazen. Ze wonnen wedstrijd na wedstrijd en 
kropen gestaag naar de top van de ranglijst.

Het nieuws van de hereniging verspreidde zich als een 
lopend vuurtje in de voetbalgemeenschap. Andere teams 

SPONSOREN
Kaaskwartier Klarendal
Proef de smaak van de streek! Bij dit kaaswinkeltje ontdek je 
lokale kazen, vol ambacht en met liefde gemaakt. Geniet van 
de pure verrukking, rechtstreeks van boerderij naar bord.

CirqWood
Geef jouw project een tweede leven! Deze houthandel levert 
hergebruikt hout: duurzaam, karaktervol en perfect voor elke 
creatieve droom voor bouw- en handelsbedrijven.

Rokx
Sterke campagnes in een digitale jungle! Bij dit reclamebureau 
komt creativiteit, strategie en innovatie samen. Van social 
media tot websites voor ondernemers en marketeers.

Dirkzwager
Gemotiveerde juridische en fiscale specialisten leveren 
geïntegreerde dienstverlening. Kennis maken en vooral kennis 
delen, speelt een centrale rol in alles wat zij doen.



waren zowel verrast als nieuwsgierig naar wat dit vriend-
schapsteam zou kunnen bereiken. Het hoogtepunt van het 
seizoen moet nog komen: de kampioenswedstrijd. Tijdens 
het schrijven van dit artikel moest de kampioenswedstrijd 
van 23 juni nog gespeeld worden. Zou het dit team lukken 
om in het eerste seizoen kampioen te worden? (En dat is 
gelukt, red.)

Maar wie zitten er in dit team? En wat maakt hen 
uniek? Een kleine introductie…
Jeffrey Verheul “De Tovenaar”  Jeffrey is de spelverde-
ler van het team, bekend om zijn ongeëvenaarde visie en 
nauwkeurige passes.

Joris Tijhaar - “De Radar” - Joris kan het spel lezen als 
geen ander en creëert kansen voor zijn teamgenoten met 
zijn magische voeten.

Robert Teuben “De Muur”  Robert is de robuuste ver-
dediger van het team. Hij staat bekend om zijn onwrikbare 
standvastigheid en onverschrokken tackles.

Paul Kölzer “De Bom”  Paul is de bommenwerper van 
het team. Op de een of andere manier staat hij altijd op de 
juiste plek om als een bom in te slaan.

Jeremy Marlessy “De Magiër”  Jeremy is de techni-
sche virtuoos van het team. Hij beheerst de bal als geen 
ander en verwart zijn tegenstanders met onvoorspelbare 
bewegingen.

Rene Berends “ De Parel (van de Liemers)” - Rene is 
de krachtige aanvaller van het team. Met zijn explosieve 
snelheid en krachtige schoten kan hij doelpunten creëren 
uit het niets.

Brent “De Strateeg”  Brent is de slimme denker van het 
team. Hij heeft een scherp inzicht in het spel en weet altijd 
de juiste beslissingen te nemen.

George van Room “De Sniper” - George is de scherp-
schutter van het team. Je ziet hem de hele wedstrijd niet 
tot de derde helft. Dan schiet hij met scherp.

Rik Berndsen “De Motor” - Rik is de energieke speler 
van het team. Zijn uithoudingsvermogen lijkt eindeloos en 
hij rent als een motor over het veld.

Wouter van Vliet “De Machine”  Wouter is met zijn 
snelheid en loopvermogen een geduchte tegenstander 
voor elke verdediging en rent elke tegenstander er ge-
makkelijk uit.

Jasper Molenaar “De Schakel” - Jasper bezit slimme 
passes en slimme steekballen. Hij is een ware meester in 
het creëren van kansen.

Arjan de Lange “De Rots”  Arjan is de betrouwbare 
doelman van het team. De ideale meespelende keeper en 
goed voor ontelbare succesvolle ingeleide aanvallen.

Rik Berndsen “De Strijder”  Rik is de fysiek sterke 
verdediger van het team. Hij is vastberaden en bereid om 
elke uitdaging aan te gaan.

Wouter Tangelder “De Vos”  Wouter is de slimme 
aanvaller van het team. Hij brengt zijn teamgenoten in 
scoringsposities en maakt zelf altijd wel een goal.

Ralph Mintjes “De Slimmerik” - Ralph is de slimste spe-
ler, hij staat op de juiste plek, maakt de juiste beslissingen 
en laat voetballen simpel doen lijken.

Met deze getalenteerde oudspelers, elk met hun eigen 
unieke kwaliteiten, vormt het vriendenteam een onver-
slaanbare eenheid op het voetbalveld. Samen vormen ze 
een perfecte mix van ervaring, vaardigheden en vriend-
schap, waardoor ze in staat zijn om alle obstakels te 
overwinnen en uiteindelijk als kampioenen uit elk strijd te 
komen.
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Vrijwilligers van het Jaar
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Jeugd

Anne Sluiter
Anne Sluiter is sinds haar 11e jaar lid van VDZ en is afkomstig uit een 
zeer bekende VDZ familie. Opa Rob Brinkhoff was jarenlang leider en 
ass. Scheidsrechter bij VDZ 2. Anne heeft op jonge leeftijd het jeugd-
scheidsrechter diploma gehaald en fluit sindsdien vele jeugdwedstrijden. 
Dit seizoen heeft ze regelmatig de JO131 gefloten, in het weekend en 
doordeweeks en ook voor de JO153 heeft ze vaak wedstrijden gefloten. 
Daarnaast is Anne dit seizoen zowel teamleider als speelster bij VDZ 
MO201. Ze heeft ontzettend veel energie in dit team gestoken. Weke-
lijks was ze druk om iedereen op de training te krijgen, het team voor 
de wedstrijden compleet te krijgen en te zorgen dat er ook een scheids-
rechter beschikbaar was. Ze heeft zelfs nog wedstrijden van de MO201 
gefloten. Soms moest Anne de meiden ook dwingend toespreken om het 
team bij de les te houden, maar dat schuwde ze zeker niet. Ze heeft het 
voor elkaar gekregen om de bezetting voor het Henk Evers toernooi te 
regelen en zelf op het toernooi wedstrijden te fluiten. En passant is Anne 
is ook nog de vaste assistent scheidsrechter van VDZ Vrouwen 1. En dat 
alles doet Anne met een stralende lach op haar gezicht! VDZ mag trots 
zijn op Anne als zeer actief lid van de club. De titel vrijwilliger van het 
jaar is daarom ook meer dan verdiend voor Anne.

Het VDZ bestuur

Senioren

Wim van Swaaij
Wim is al jaren actief betrokken bij 
VDZ. Hij is als coördinator van de 
onderhoudscommissie en stille, 
maar heel waardevolle kracht op de 
achtergrond. Wim weet met zijn team 
steeds creatieve oplossingen te vinden 
voor onderhoudsproblemen, en zorgt 
er met zijn team voor dat onze spelers 
en onze gasten iedere week weer 
ongestoord kunnen spelen en trainen. 
In Coronatijd heeft Wim er met zijn 
mensen voor gezorgd dat het park 
niet alleen netjes, maar ook veilig en 
schoon bleef. We danken Wim voor 
zijn tomeloze inzet tot nu toe, zijn 
initiatief en zijn creativiteit, en hopen 
Wim nog jaren op de club te kunnen 
ontmoeten.

Het VDZ bestuur

Wim krijgt de oorkonde uit 
handen van voorzitter Noud 
Hooijman, foto Ben Hartgers

Foto Erwin Brakenhoff



Op zondag 21 mei speelde VDZ2 zijn laatste 
wedstrijd van het seizoen. Een wedstrijd waarin 
regelmatig nog om belangrijke punten wordt ge-

speeld, maar dit seizoen stond er voor beide ploegen op 
het wedstrijdformulier niets meer op het spel. Dit gegeven 
zorgde, samen met het mooie weer en het feit dat er een 
thuiswedstrijd op het programma stond, voor een goede 
en relaxte ambiance om traditioneel een uitzwaaiwedstrijd 
te spelen. Bijna elk jaar wordt er wel afscheid genomen 
van vaste krachten en het tweede deed dat dit keer van 
zowel verdediger Pim, die na acht jaar in de selectie bij 
VDZ op een lager niveau verder gaat, maar vooral van 
leider Henk.

Henk Koudijs, inmiddels een zeer bekende naam binnen 
de club. Binnen het tweede is zijn status echter mythisch 
en legendarisch. Zijn naam is bijna onlosmakelijk aan het 
team verbonden. Na maar liefst zevenentwintig (!) jaar 
leider te zijn geweest, waarvan 16,5 jaar bij het tweede en 
een half jaar bij het eerste, stopt Henk ermee. Lief, leed, 
tijd, energie, winst, verlies, vreugde en frustraties zijn in 
die periode gedeeld. Vaak wordt gezegd dat de leden van 
de technische staf slechts ‘passanten’ 
van een team zijn, voor Henk gold dit niet. 
Hij heeft hart voor de club, voor het team 
en zijn spelers en betrokkenen. Dat blijkt 
ook wel, want écht afscheid nemen zal hij 
niet doen. Deze oudvrijwilliger van het 
jaar blijft binnen de club verbonden aan 
de horecacommissie en zal vast ook nog 
andere taken op (gaan) pakken.

VDZ HE2 zwaait uit

Als eerbetoon maakten Tom Mulder en Pim Oldenboom 
een prachtig spandoek voor Henk. Na afloop van de 
wedstrijd, die passend bij deze dag winnend werd afgeslo-
ten, zetten de spelers en trainers (waaronder dit jaar als 
assistenttrainer zelfs zijn zoon Arjen), maar ook oudtrai-
ners en leiders van het tweede, Henk nog eenmaal in het 
zonnetje. Een dankwoord en cadeau vanuit het bestuur 
kon ook niet ontbreken. Ook via deze weg willen wij Henk 
als team nogmaals bedanken voor al zijn inzet in de afge-
lopen jaren. En dat we hem nog vaak als supporter langs 
de lijn mogen zien!
27 jaar leider, bedankt Henk!

VDZ Heren 2

4141
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Het verenigingsbureau, 
VDZ in beweging

Het verenigingsbureau van VDZ

  ALS DE BAL MAAR ROLT ... DAT IS HET BELANGRIJKSTE BIJ EEN VOETBALCLUB. TOCH? MAAR 
NIET ALLES KOMT ZOMAAR IN BEWEGING. OP DE ACHTERGROND ZIJN TALLOZE VRIJWILLIGERS 

DAGELIJKS BEZIG OM HET VOETBALLEN MOGELIJK TE MAKEN. ONZICHTBAAR BIJNA. VANZELFSPRE-
KEND BIJNA. EN DAAROM ZETTEN WE ELKE EDITIE EEN ONMISBARE COMMISSIE IN DE SCHIJNWERPERS. 

Bij iedere voetbalclub draait het natuurlijk om 
de sport, om de trainingen en de competi-
tiedagen in het weekend. Maar daarbij staat 

er natuurlijk een clubhuis en een accommodatie die 
ook veel meer dient als ontmoetingsplek. Waar we-
kelijks honderden sporters en supporters landen en 
verwachten dat daar alles goed voor ze geregeld is. 
En buiten alle voetbalzaken om is VDZ wat dat be-
treft net een bedrijf. Met planningen voor diensten, 
inkoop, onderhoud en het uitbaten van de kantine. 
VDZ is vergelijkbaar met een middelgrote horeca-
instelling, met het verschil dat er naast de fi nanciën 
ook nog een enorme leden- en vrijwilligersadminis-
tratie moet worden bijgehouden. 

Al deze taken worden vervuld door het Verenigings-
bureau dat bestaat uit Stan Minderaa. Kim Corbeek-
Folman en Alexis Arends. Stan is onze vestigings-
manager. Toen hij tweeënhalf jaar geleden startte 
vulde hij de taken nog met Jacqueline en met Hanny, 
die jaren voor de administratie en vrijwilligerstaken 
zorgden, maar een poos geleden het stokje 
hebben overgedragen.
Stan: “Eigenlijk zijn wij het dagelijks bestuur. We zijn 
continu bezig met hoe dingen beter, effi  ciënter en 
makkelijker kunnen voor onze vrijwilligers. Wij hou-
den ons bezig met alle dingen die niet met voetbal te 
maken hebben.”

Kim is de medewerker administratie van VDZ. Nu, 
aan het einde van het seizoen is ze erg druk met 
alle overschrijvingen, aanmeldingen en afmeldin-
gen. En dat zijn er nogal wat. VDZ is een populaire 
club met veel nieuwe leden. “Senioren Heren 9 & 10 
komen erbij. En in de jeugd komen ook veel nieuwe 
leden met een aantal volledige nieuwe teams (vb het 
luidruchtige JO19-4, dat het terras van VDZ al heeft 
ontdekt). VDZ heeft een goede naam en grote aan-
trekkingskracht.”

En Kim is pas sinds april in functie. Dus veel ad-
ministratie is nog nieuw. “Dan is het echt heel druk 
door de overschrijvingsdeadline. We proberen daar-
bij ook iedereen te helpen, soms is dat wat uitda-
gender. Bijvoorbeeld vluchtelingen hebben veel 
papierwerk, daar zijn verschillende instanties bij 
betrokken. Soms zijn het kinderen zonder ouders 
hier en hebben ze verschillende verklaringen nodig,. 
Zelfs vanuit de FIFA wordt hierop gelet in acties te-
gen kinderhandel, dus dat de spelers ook gerecht-
vaardigd mogen voetballen. Soms is er een taalbar-
rière, maar het is wel leuk om te doen. Uiteraard 
helpt Gert-Jan veel mee.”

Voor de start van volgend seizoen komt de vrijwil-
ligersplanning voor Kim erbij. En alle administratie 
rond de VOG’s die de vrijwilligers worden geacht 
te hebben. In principe werkt Kim 14 uur in de week 
voor VDZ. Maar daarnaast is ze ook fotografe voor 
het mooiste clubblad van NL. Daarmee is ze echt 
betrokken bij VDZ.

Kim: “Ik ga eerst lekker inwerken en dan verder. Er 
komt veel meer bij kijken dan ik had verwacht. Als je 
rondloopt op de club, zie je niet wat er op de achter-
grond allemaal gebeurt, waardoor alles soepel loopt 
bij VDZ.”

Alexis draagt zorg voor alle fi nanciële administra-
tie van VDZ, alles rondom contributies, boetes en 
dagelijkse geldstromen wordt door Alexis verwerkt 
ter ondersteuning van de penningmeester. Geluk-
kig heeft VDZ een relatief goede betaalcultuur, maar 
soms is het even lastiger voor leden om aan de fi -
nanciële verplichting te voldoen. Bij deze gevallen 
denkt VDZ ook mee om gezamenlijk tot oplossingen 
te komen. “Uiteindelijk willen we iedereen helpen 
om lid te kunnen zijn van de club.”

Voor de werkzaamheden van Stan staan in principe 
12 uur per week gereserveerd. Maar in de praktijk is 
hij naast vestigingsmanager ook actief voetballer en 
jeugdtrainer. Daarmee is hij 6 dagen in de week op 
’t Cranevelt te vinden en neemt het werk meer dan 
20 uur in beslag. Stan is nu trainer van de JO15-1 
maar daar stopt hij mee: “Een vrije dag in het week-
end is ook wel verdiend na 10 jaar trainerschap.” 
Sowieso merkt hij wat van een vestigingsmanager 
verwacht wordt: “Er zijn nooit geen vragen, het gaat 
maar door.”

Stan: “Voor mij is het allerbelangrijkste: Alle dage-
lijkse dingen moeten soepel blijven lopen. Van daar-
uit zorgen we dat zaken een klein beetje slimmer en 
makkelijker worden, maar alles loopt al goed.” Een 
wens van Stan naar de toekomst is dat hij de ac-
commodatie multifunctioneler zou willen inzetten. 
Vanuit de huidige kantine, maar zeker ook vanuit de 
nieuwbouw. 

“Nu worden ruimtes doordeweeks bijvoorbeeld ge-
bruikt door Rijnstate om onderzoeken te laten uit-
voeren. Zij kunnen de ruimte gebruiken terwijl ze 
eigenlijk leeg zouden staan.”

“Maar dat kan bijvoorbeeld ook voor leden met een 
vluchteling-achtergrond, dat ze overdag een plek 
hebben om te kunnen landen. Waar ze taallessen 
kunnen krijgen, of worden meegenomen in het ver-
enigingsleven: wat dat is, wat dat betekent en wat ze 
eventueel zelf kunnen doen. Zolang het de voetbal-
zaken maar niet in de weg zit.”

Zo is er in het verleden ook een bridgeclub geweest, 
maar was altijd een ouder paar dat dat regelde. Toen 
zij wegvielen, hield het kaarten ook op. Maar ook op 
donderdag is het een sociaal gebeuren met de on-
derhoudsploeg, nadat de taken zijn vervuld.

Kim Corbeek-Folman

► ► ►

Stan Minderaa



Het verenigingsbureau van VDZ

  ALS DE BAL MAAR ROLT ... DAT IS HET BELANGRIJKSTE BIJ EEN VOETBALCLUB. TOCH? MAAR 
NIET ALLES KOMT ZOMAAR IN BEWEGING. OP DE ACHTERGROND ZIJN TALLOZE VRIJWILLIGERS 

DAGELIJKS BEZIG OM HET VOETBALLEN MOGELIJK TE MAKEN. ONZICHTBAAR BIJNA. VANZELFSPRE-
KEND BIJNA. EN DAAROM ZETTEN WE ELKE EDITIE EEN ONMISBARE COMMISSIE IN DE SCHIJNWERPERS. 

Bij iedere voetbalclub draait het natuurlijk om 
de sport, om de trainingen en de competi-
tiedagen in het weekend. Maar daarbij staat 
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treft net een bedrijf. Met planningen voor diensten, 
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VDZ is vergelijkbaar met een middelgrote horeca-
instelling, met het verschil dat er naast de fi nanciën 
ook nog een enorme leden- en vrijwilligersadminis-
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Al deze taken worden vervuld door het Verenigings-
bureau dat bestaat uit Stan Minderaa. Kim Corbeek-
Folman en Alexis Arends. Stan is onze vestigings-
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aan het einde van het seizoen is ze erg druk met 
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gen. En dat zijn er nogal wat. VDZ is een populaire 
club met veel nieuwe leden. “Senioren Heren 9 & 10 
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trekkingskracht.”

En Kim is pas sinds april in functie. Dus veel ad-
ministratie is nog nieuw. “Dan is het echt heel druk 
door de overschrijvingsdeadline. We proberen daar-
bij ook iedereen te helpen, soms is dat wat uitda-
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rond de VOG’s die de vrijwilligers worden geacht 
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Stan Minderaa
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VDZ in beweging

“Met het oog op de nieuwbouw is nog veel ondui-
delijk. Niet iedereen wil iets nieuws op de accom-
modatie, maar uiteindelijk zal er iets moeten gebeu-
ren. Wat er dan ook gebeurt, in eerste instantie moet 
het nieuwe pand voor ons zijn, maar we kunnen wel 
meteen kijken hoe het breder ingezet kan worden. 
Bijvoorbeeld met sportruimte voor ouders die willen 
fi tnessen terwijl hun kinderen trainen, of een sport-
fysio erbij, of een sport BSO. Ieder initiatief moet na-
tuurlijk betaalbaar zijn. En de initiatieven moeten in 
lijn van wat de club kan passen. Maar in de breedte 
kunnen veel ideeën passeren.”

Waar liggen de uitdagingen voor de dames en heer 
van het Verenigingsbureau? 

Uit ervaringen over de jaren heen blijkt dat niet alle 
vrijwilligers even welwillend zijn. “Iedereen heeft een 
vrijwilligers taak te vervullen, maar sommigen doen 
daar nog steeds moeilijk over. Of ze nemen geen ac-
tie als ze zich kunnen inplannen voor de bardiensten 
en dan worden de taken automatisch ingepland. 
Mocht het dan niet passen, vinden sommigen het 
een probleem van de club.
Het is vooral lullig voor de mensen die daar de dupe 
van zijn, die dan de gaten van anderen moeten 
dichtlopen.”

“Vooral aan het einde van het seizoen loopt het 
aantal no-shows op. Er wordt maar weinig bewust 
gemist. Maar per week zijn er zeker meer dan 40 
bardiensten gepland. Als er dan aan het einde van 
het seizoen 5-10% niet komt op dagen, is dat toch 
veel. Het is dan belangrijk dat we aangeven dat het 
niet kan en dat iedereen onderdeel is van de club. 
Mensen snappen t uiteindelijk wel.”
Voor de barbezetting tijdens de toernooien moet de 
planning daarom wel nagebeld worden om zeker te 
zijn dat de vrijwilligers komen. 

Grote kostenposten?

Het regelen van materialen en de horeca zijn, naast 
het voetbal, de grootste taken binnen de vereni-
ging. Stan sluit alle contracten met de leveranciers 
waarna deze door Henk Koudijs worden nageleefd 
voor bestellingen en leveringen. “Eigenlijk zijn we 
een bedrijf, maar we runnen het als een vrijwilligers 
organisatie. Maar met 1.600 leden moet je het echt 
zien als een bedrijf.”

Er gaat dus ook veel geld om binnen een grote voet-
balclub als VDZ. “Het is prettig als er zuinig met de 
materialen omgegaan wordt. Mensen beseff en vaak 
de kosten niet. Eén bal kost 45 euro, per team met 
hesjes, pionnen en ballen praat je dan over een pak-
ket per seizoen van ongeveer 650 euro!” 
Jaarlijks wordt er ongeveer 10.000 euro besteed 
voor het vernieuwen van materiaal. “Zaken slijten 
natuurlijk en gaan soms stuk, maar als je ziet hoe 
sommigen er mee omgaan, of spullen kwijtraken… 
Dat is wel erg om te zien.”

Maar boven alle uitdagingen waar de leden van het 
Verenigingsbureau mee te maken krijgen, zijn ze al-
lemaal trots op VDZ en zijn ze blij dat ze onderdeel 
zijn van het succes van onze club. Een beetje erken-
ning is daarom wel op zijn plaats.
We mogen allemaal kritisch zijn, maar we moeten 
ook dankbaar zijn wat sommige mensen allemaal 
voor de club betekenen!

Bob Beelen

Alexis Arends
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MO15-1 dubbel kampioen

MO15-1 dubbel kampioen
Op 3 juni werd de MO15-1 kampioen in de 1e klasse. 
De week daarop volgde winst in de Final League. 
Een geweldige prestatie, vooral nadat ze in de com-
petitie de eerste wedstrijd hadden verloren, en de 
tweede gelijkgespeeld. Daarna waren ze met prach-
tig spel en vechtlust onverslaanbaar. Het hoogtepunt 
van het seizoen was de gelijkmaker tegen de uitein-
delijke nummer twee DVV in de laatste minuut, na 

een 1-3 achterstand. De verdediging met keepster 
Aldrienne en daarvoor Annegien, Elisa, Liv, Olivia en 
Roos was het hele seizoen bijna niet te passeren, en 
de spitsen Aniela, Inge, Mila, Nora en Tara bleven 
maar scoren. Met daarbij een middenveld met Aafje, 
Annemijn, Björk en aanvoerder Leonie was het team 
niet te stoppen! Met zulke goede speelsters was het 
voor coaches Gert Jan, Hayelom, Olivier en Pepijn 
makkelijk om altijd positief te blijven.
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COOP supermarkt Alteveer

Beethovenlaan 61 | Arnhem

Veldman Sport

We zijn op zoek naar enthousiaste medewerkers!

De werkzaamheden zijn o.a.:
Helpen van klanten | Kassawerkzaamheden | Inpakken 
van producten | Zelfscansteward(ess) 

Ben je klantvriendelijk, weet je van aanpakken en woon je 
in de nabije omgeving? Dan zoeken we jou!
Scan de QR-code!
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Ze trotseerden tropische temperaturen, warrige 
scheidsrechters, enkele onsportieve tegenstanders 
en een hele matige Champions Leaguefinale. 

Maar aan het eind van de rit mochten zowel JO151 als 
JO131 de Münsterland Cup omhoog houden. Vol over-
tuiging wonnen ze een driedaags toernooi in het Duitse 
Ottenstein. De onderlinge aanmoedigingen hebben daar 
ongetwijfeld aan bijgedragen.

In het charmante kleine plaatsje, vlak over de grens bij 
Groenlo, streden de mannen van trainer Stan Minderaa 
(JO151) tegen drie Nederlandse teams en zeven Duitse 
elftallen. En dat verliep vlekkeloos. Eerste in de poule, 
een duidelijke overwinning in de halve finale en een gede-

VDZ pakt de prijzen in DuitslandVDZ pakt de prijzen in Duitsland

JO15-1 en JO13-1 winnen toernooiJO15-1 en JO13-1 winnen toernooi
cideerd optreden in de finale, die door een flinke suppor-
tersschare werd bijgewoond. De ontlading was groot en 
de toernooizege was meer dan terecht. SJO Coenders-
borg werd met 20 verslagen.

De mannen van trainer Peter Pröpper (JO131) namen 
een soortgelijk pad naar victorie. Het team begon het toer-
nooi (zestien deelnemende ploegen) met een gelijkspel, 
maar werden wel eerste in de poule en gaven vervolgens 
niets weg in de finales die volgden. Borussia Bocholt ging 
kansloos met 30 ten onder. Er stond geen maat op VDZ 
dit weekeinde en dat werd met een mooi gezamenlijk 
feest bij de prijsuitreiking tot uiting gebracht.

Jasper de Kinkelder

VDZ krijgt het predicaat ‘Gezonde sportlocatie’ voor de 
maatregelen die ervoor zorgen dat er meer keuze is op 
het gebied van voeding (zoals gratis fruit, smoothies, yo-
ghurts, wraps etc.), drinken (een gratis watertappunt) en 
maatregelen zoals het weghalen van de snoepautomaat 
en het rookvrije sportpark. Natuurlijk kan een biertje en 
een bitterbal nog altijd maar door gezondere producten 
een prominentere plaats te geven hoopt de club mee te 
helpen aan een betere eet en drinkcultuur voor sporters.

Stan Minderaa neemt van wethouder Bob Roelofs de Toppres-
tatiebadge Voeding 1 van de JOGG in ontvangst op het Henk 
Everstoernooi. V.l.n.r.: John Wijbenga, Bob Roelofs, Bart Drewes, 
Stan Minderaa, Désirée Holstege, Maike Cremers (sportbedrijf) en 
voorzitter Noud Hooyman    foto Patrick Bluijssen

JOGG badge



CaFe de sChooF

Cafe de SchoofKorenmarkt 37
cafedeschoof@gmail.com

Iedere dag tussen 
17:00 en 18:00 uur

SCHOOF 
UURTJE

Iedere zondag
 

HORECA 
NIGHT
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geven
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Ook perfect voor 
uw verjaardag, een receptie of  clubavond

Voetbalshop.nl

Jansstraat 12 - 6811GJ Arnhem

Voetbalshop Arnhem

026-3892248 - Arnhem@voetbalshop.nl 



Ook perfect voor 
uw verjaardag, een receptie of  clubavond

Jansstraat 12 - 6811GJ Arnhem

Voetbalshop Arnhem

026-3892248 - Arnhem@voetbalshop.nl 

Aan het begin van het nieuwe voetbalseizoen gaf niemand 
de mannen van Heren 8 een échte kans om mee te gaan 
strijden om het zilverwerk. Begrijpelijk als je de voetballers 

een paar jaar geleden aan het werk hebt gezien, maar onbegrij-
pelijk als je in de laatste tweejaar hun progressie gevolgd hebt. 
Van vijf jaar geleden nog geen deuk in een pakje boter kunnen 
schoppen naar vloeiende aanvallen die doen denken aan de 
Galacticos van Real Madrid. Zelfs Rogier, die bij het begin van de 
nieuwe jaargang uiterst sceptisch was over de kwaliteiten van de 
heren, moest toegeven aan de toch zeker aanwezige souplesse 
en klasse. 

Één van de grootste kwaliteiten, en dit kan heel het bestuur van 
VDZ beamen, is de passie voor bier. Nog nooit was de omzet op 
zondag zo hoog als dit jaar. Aanvoerder Cas reageert hier met veel 
trots op: ‘We kwamen, we zagen, we overwonnen!’

Tot ieders grote teleurstelling werd dit jaar de eerste plaats helaas 
nét niet veroverd. ‘Helaas, maar volgend jaar beter.’ ‘Eigenlijk ook 
best triest, de kampioen die is al 3x eerder ofzo kampioen gewor-
den in deze klasse.’ Aldus een gefrustreerde Kayan die zichzelf, 
wel met grote ergernis van Boris, tweede captain mag noemen.

Een seizoen met veel ups en een paar downs dus. Maar Heren 
8 geeft nooit, maar dan ook nooit op. Volgend seizoen zullen de 
klasbakken weer alles in de strijd gooien om dat ene te bereiken: 
het felbegeerde kampioenschap…

Veni, Vidi, ViciVeni, Vidi, Vici
VDZ 8

Foto’s Marjon Elshof
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BSW Adviesgroep

rung thais restaurant

Thais Restaurant Rung

Versheid en variatie, dat zijn in ons restaurant de sleutelwoorden

Probeer eens de diverse gerechten van onze menukaart

en deel met de Thai de smaak van hun aromatische keuken

Ruiterstraat 43 Arnhem

meer info:

www.restaurantrung.nl



Geert Eggingtoernooi, 
een fotocollage

GEERT EGGING  TOERNOOI
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Foto’s Kim Corbeek-Folman
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VDZ Hogerop zoekt nieuwe sponsoren 
Zoals u ongetwijfeld heeft gelezen in de diverse 
nieuwsbrieven weet de commissie VDZ Hogerop al 
een ruim half jaar dat onze gewaardeerde hoofdspon-
sor BVR Accountants en belastingadviseurs na 10 
jaar heeft besloten om na dit seizoen te stoppen met 
het hoofdsponsorschap. Dat betekent dat de shirts 
van Heren 1 na 10 jaar niet meer zichtbaar zijn met het 
logo van BVR. We willen ook nog via deze weg BVR 
erg bedanken voor de 10 jaar dat ze onze mooie ver-
eniging hebben ondersteund en ze zullen als gewone 
sponsor nog betrokken blijven binnen de business-
club VDZ Hogerop. 

Wij moesten als commissie op zoek naar 
een nieuwe hoofdsponsor en zijn ons gaan 
oriënteren naar bedrijven die mogelijk ook 

binnen onze vereniging al wel sponsor zijn maar naar een 
ander niveau zouden willen qua sponsoring. Ik kan hierbij 
melden dat we in een vergevorderd stadium zijn en de 
komende maanden hopen we een aantal zaken af te ron-
den. Ik voorspel dat we dan een verrassend plan hopen te 
kunnen presenteren en dat onze eerste elftal met een an-
der logo op de shirts het nieuwe seizoen zal gaan starten. 
We zullen de leden van VDZ in de eerste Volharder van 
het nieuwe seizoen uiteraard op de hoogte houden. 

Hoofdsponsoren
Verder is de commissie de afgelopen maanden ook bezig 
geweest om te kijken of we voor de VDZ Voetbal Acade-
mie een specifieke hoofdsponsor kunnen vinden. Met dit 
plan wat nu al ruim een jaar draait is de ambitie om de 
jeugd op een betere manier op te leiden. Het gaat daarbij 
niet alleen om betere prestaties maar ook om vanuit maat-
schappelijk oogpunt de jeugd gevarieerder te laten bewe-
gen en ook waarden en normen passend bij de betreffen-
de leeftijdscategorie bij te brengen. Voor dit beleid is niet 
alleen maar draagkracht nodig maar ook extra geld en 
VDZ Hogerop heeft de ambitie om een sponsor te vinden 
die dit vanuit maatschappelijke betrokkenheid financieel 
wil ondersteunen. Ook hier zijn we als commissie goed op 
weg en hopen dat we in de nieuwe Volharder hier meer 
over te kunnen melden. Wat mooi is om te vermelden, is 
dat het contact met deze potentiële sponsor is aangedra-
gen door een lid van VDZ. De sponsorcommissie roept al 
jaren dat wij het niet alleen kunnen en dat er binnen VDZ 
veel potentie aanwezig is binnen de leden maar zeker bij 
ouders van jeugdleden die de mogelijkheid hebben om 

onze mooie club te sponsoren op welk niveau dan ook. 
Met name omdat ze een eigen onderneming hebben 
maar ook de mogelijkheid hebben via hun werkgever 
om VDZ via maatschappelijke verantwoord sponsoren te 
ondersteunen. Bij deze dus een oproep naar alle leden, 
ouders van jeugdleden maar zeker ook naar het kader 
van VDZ vooral van de jeugdafdeling, kijk om u heen, ga 
het gesprek aan met ouders langs de lijn en mocht u het 
idee hebben dat er mensen zijn die geïnteresseerd zijn in 
welke vorming van sponsoring of ondersteuning van VDZ 
dan ook , laat dit weten aan onze commissie. 

Eeuwfeest
U ziet, wij zijn er maar druk mee maar het bestuur heeft 
naar de sponsorcommissie toe nog veel meer ambities 
voor de toekomst toe en gevraagd om hier hard aan te 
werken. VDZ bestaat in 2026 100 jaar en een jubileum-
feest moet worden georganiseerd en ook daar vragen ze 
de sponsorcommissie voor om mee te denken en mogelijk 
ook sponsoren te vinden die het jubileumfeest kunnen 
ondersteunen. 

Clubhuis
Daar komt bij dat de plannen voor de nieuwbouw qua ac-
commodatie steeds meer vorm gaan krijgen en de beslis-
sing om deze nieuwbouw en forse investering te realise-
ren staat natuurlijk niet los van ook de potentie van VDZ 
om meer gelden van zowel sponsoren als ook particulie-
ren te gaan zoeken en daarbij heeft het bestuur natuurlijk 
ook VDZ Hogerop gevraagd om mee te denken. We gaan 
ook hiermee de komende jaren mee aan de gang. 
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Club van 100
Als laatste waar wij mee aan de gang gaan de komende 
maanden is het nieuw leven blazen van de Club van 
100. De echte VDZ’ er weet dat er tot ongeveer 3 jaar 
terug een Club van 100 was die jaarlijks een bedrag van 
meestal 100 euro doneerde waar een speciaal doel mee 
werd ondersteund binnen VDZ. Helaas heeft een kleine 
commissie dit in de Corona tijd niet meer actief gehouden 
en lijkt dit ten dode opgeschreven. Maar… De sponsor-
commissie gaat dit een nieuw leven inblazen en zal met 
een nieuw concept gaan komen wat we in de zomer 
verder gaan uitrollen. We willen hierbij proberen om leden 

van VDZ, ouders van VDZ leden maar 
ook ondernemers vragen om van deze 
club, naam nog niet bekend lid te worden 
waarbij de binnenkomende gelden op een brede 
manier gebruikt worden voor onze mooie club maar 
mogelijk ook voor maatschappelijk verantwoorde doe-
len. Ook hier zult u na de zomer meer van horen.

Ik wens u een goede zomer toe. 

Evert van Amerongen
voorzitter van VDZ Hogerop, sponsorcommissie

Na ruim 10 jaar neemt de damescommissie 
afscheid van Ad Heijnen. Hij heeft besloten te 
stoppen bij de commissie. In deze 10 jaar stond 

hij altijd klaar voor de vrouwenafdeling. Natuurlijk zal Ad 
wel te zien blijven op VDZ. VDZ kan niet zonder Ad en Ad 
kan niet zonder VDZ. 

De nieuwe commissie bestaat op het moment uit speel-
sters van vrouwen 1 en 2; Laurie van Staaij, Xandra Bor-
gijink, Eva Harbers en Joëlle van den Brink. Wij zijn nog 
op zoek naar mensen die deel uit willen gaan maken van 
de commissie. Als jij denkt dat dit iets voor jou is, stuur 
dan een bericht naar vrouwenvoetbal@vdzarnhem.nl

Met vriendelijke groet,
Joëlle van den Brink

Ad Heijnen neemt afscheid

Damescommissie zoekt leden

Ad zorgde er persoonlijk voor dat 
de wedstrijden ook onder winterse 
omstandigheden door konden gaan

Beeld uit de wedstrijd 
VDZ MO15-1 - DVV MO15-1
foto Kim Corbeek-Folman



autoriJsChool de haas

Mondhygiënistenpraktijk Arnhem

Mondhygiënistenpraktijk 

Arnhem   mondgezond.nl
20 
jaar

Ankie, Karin, Olga, Liza, Linda, Friedel, 
Yvonne, Bas, Truus en Frederique

Breitnerstraat 24  6813 HR Arnhem  (t) 026 4421770  www.mondgezond.nl



Familietoernooi 2023

55

Foto’s Kim Corbeek-Folman
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airco-service op maat

Geniet van meer comfort in huis 

met een airco van VRP Klimaat. 

Wij leveren airco’s met Zweedse 

betrouwbaarheid, van het merk 

Systemair. Deze zijn duurzaam ge-

produceerd en koelen en verwar-

men uw huis op een energiezuinige 

manier. Zo gaat u voor het perfecte 

binnenklimaat voor een laag prijs-

kaartje, nu en in de toekomst.

VRP Klimaat, Hondiusstraat 3, 6827 DE Arnhem
Bel of mail voor een vrijblijvende offerte of bezoek onze website
www.vrpklimaat.nl   |  e-mail info@vrpklimaat.nl  |   telefoon 06 - 18 18 60 39

Airco-installatie Airco-reparatie Airco-reiniging

Airco-onderhoud Airco-controle



Toptrainer Peter 
Bosz naar JO13-2
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Overal glunderende gezichten. Bij de jongens 
op het veld, die hem natuurlijk vooral ken-
nen als toptrainer (‘Die misschien wel naar 

PSV gaat!’) en bij de ouders langs de kant, die hem 
misschien nog in het shirt van Vitesse hebben zien 
staan. Maar de grootste lach van allemaal staat op 
het gezicht van trainer Hugo, die Feyenoord-fan in 
hart en nieren is.

‘Dit is ongelofelijk leuk. In de jaren ‘90 heb ik Peter 
nog zien voetballen in de Kuip. En nu staat hij naast 
mij op het trainingsveld. Prachtig dat hij de moeite 
neemt om dit voor ons te doen. De rust en profes-
sionaliteit straalt van hem af; in de omgang met de 
jongens én in de diverse spelvormen. Het is niet al-
leen geweldig, het is ook enorm leerzaam.’

Toptrainer Peter Bosz naar JO13-2
Van de Vijverberg naar de Arena, van Lyon naar ‘t Cranevelt. Succestrainer Peter Bosz komt overal. 
En als de ouders van Gijs (JO13-2) - die vrienden van hem zijn - Peter vragen om op een woensdag 
zijn team te trainen, dan komt hij graag. Het was een goed bewaard geheim, maar nu staat de oud-
Vitessenaar plots daar. Op ons hoofdveld op een mooie avond in mei.

Bosz pakt de jongens aan zoals hij dat waarschijnlijk 
ook bij bijvoorbeeld Heracles en Ajax heeft gedaan. 
Met geduld. Met een duidelijke uitleg. Met corrige-
ren als het niet goed gaat. En met complimenten. In 
combinatie met de oefenstof van hoog niveau, kan 
het haast niet anders of de jongens (en de techni-
sche staf) zijn al na anderhalf uur nog een beetje be-
ter geworden. Dat belooft wat voor volgend seizoen.

Het was een prachtige ervaring voor allemaal. Of zo-
als aanvaller Bas na afloop zegt: ‘Hoe gaaf is dat? 
We hebben nu dezelfde training gehad als ze in de 
Bundesliga kregen!’

Jasper de Kinkelder

foto’s: Kim Corbeek-Folman



Henk Everstoer-
nooi, fotocollage

Zaterdag 17 juni was het weer tijd voor het 
leukste voetbaltoernooi van Nederland, het 
Henk Evers toernooi. De JO11-1 mocht in 

eerste instantie niet meedoen omdat ze ook al had-
den meegedaan aan het internationale toernooi bij 
VDZ. We hadden ons wel aangemeld als reserve 
voor als er teams zouden uitvallen. Gelukkig voor 
ons was dat het geval en werden we ingedeeld in 
een mooie poule met goede hoofdklasse teams.

Helaas waren we maar met 8 spelers (dus zonder 
wisselspelers) omdat Tiebe en Mees waren ver-
hinderd. Omdat het warm zou worden, hebben we 
Mees en Tiebe voor de zekerheid gevraagd of ze 
echt niet mee konden doen. Het was daarom heel 
fijn dat Mees toch de eerste 2 wedstrijden mee kon 
doen. Deze wedstrijden werden eenvoudig gewon-
nen, maar daarna moesten we toch echt afscheid 
nemen van Mees. Helaas konden de trainers het 
ook alleen de eerste twee wedstrijden begeleiden 

en tot overmaat van ramp blesseerde Charlie zijn 
voet en kon niet meer verder spelen. Dus verder 
met 7 spelers en zonder trainers. Gelukkig moch-
ten we Marouan lenen van JO11-2. Dat was zeer 
collegiaal omdat het voor hen een flinke aderlating 
was terwijl ze om de eerste plaats streden in poule 
B. Dus team compleet en teamleider Pim en Dick 
pakten de coaching op. Gelukkig hebben de jon-
gens weinig coaching nodig en lossen ze het zelf 
op. De moeilijkste wedstrijden moesten nog komen 
en tussendoor werd ook nog op een aantal spelers 
een beroep gedaan om in te vallen bij andere VDZ 
teams. Er werd een flink beroep gedaan op het 
uithoudingsvermogen en volharding. Ze konden 
twee gelijke spelen uit het vuur slepen en dat was 
voldoende om eerste te worden in de poule des 
doods.

In de finale stuitten we op de winnaar van poule B 
en dat was een taaie tegenstander met een keeper 
die met enkele miraculeuze reddingen meerdere 
doelpunten wist te voorkomen. Uiteindelijk wisten 
we in de tweede helft toch twee keer te scoren en 
bleek maar weer dat volharden doet zegevieren 
met dit prachtige team. 

Marouan bedankt dat je hebt meegedaan en ook 
nog twee keer een belangrijk doelpunt hebt ge-
scoord! JO11-2, bedankt dat we Marouan van jullie 
mochten lenen! 

Ook alle dank aan de fantastische toernooicom-
missie! Veel respect voor het vele goede werk dat 
ze hebben gedaan zodat heel veel kinderen een 
fantastische dag hebben gehad!

Op de teamfoto van links naar rechts staand: Josh, 
Devano, Elijah en Skip; zittend: Travis, Marouan, 
Mats en David; liggend: Charlie

VOLHARDEN 
DOET
ZEGEVIEREN

JO11-1 bij het Henk Evers Toernooi
HENK EVERS TOERNOOI
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Volharden 
doet zegevie-
ren, JO11-1 wint 
Henk Evers 
toernooi

Zaterdag 17 juni was het weer tijd voor het 
leukste voetbaltoernooi van Nederland, het 
Henk Evers toernooi. De JO11-1 mocht in 

eerste instantie niet meedoen omdat ze ook al had-
den meegedaan aan het internationale toernooi bij 
VDZ. We hadden ons wel aangemeld als reserve 
voor als er teams zouden uitvallen. Gelukkig voor 
ons was dat het geval en werden we ingedeeld in 
een mooie poule met goede hoofdklasse teams.

Helaas waren we maar met 8 spelers (dus zonder 
wisselspelers) omdat Tiebe en Mees waren ver-
hinderd. Omdat het warm zou worden, hebben we 
Mees en Tiebe voor de zekerheid gevraagd of ze 
echt niet mee konden doen. Het was daarom heel 
fijn dat Mees toch de eerste 2 wedstrijden mee kon 
doen. Deze wedstrijden werden eenvoudig gewon-
nen, maar daarna moesten we toch echt afscheid 
nemen van Mees. Helaas konden de trainers het 
ook alleen de eerste twee wedstrijden begeleiden 

en tot overmaat van ramp blesseerde Charlie zijn 
voet en kon niet meer verder spelen. Dus verder 
met 7 spelers en zonder trainers. Gelukkig moch-
ten we Marouan lenen van JO11-2. Dat was zeer 
collegiaal omdat het voor hen een flinke aderlating 
was terwijl ze om de eerste plaats streden in poule 
B. Dus team compleet en teamleider Pim en Dick 
pakten de coaching op. Gelukkig hebben de jon-
gens weinig coaching nodig en lossen ze het zelf 
op. De moeilijkste wedstrijden moesten nog komen 
en tussendoor werd ook nog op een aantal spelers 
een beroep gedaan om in te vallen bij andere VDZ 
teams. Er werd een flink beroep gedaan op het 
uithoudingsvermogen en volharding. Ze konden 
twee gelijke spelen uit het vuur slepen en dat was 
voldoende om eerste te worden in de poule des 
doods.

In de finale stuitten we op de winnaar van poule B 
en dat was een taaie tegenstander met een keeper 
die met enkele miraculeuze reddingen meerdere 
doelpunten wist te voorkomen. Uiteindelijk wisten 
we in de tweede helft toch twee keer te scoren en 
bleek maar weer dat volharden doet zegevieren 
met dit prachtige team. 

Marouan bedankt dat je hebt meegedaan en ook 
nog twee keer een belangrijk doelpunt hebt ge-
scoord! JO11-2, bedankt dat we Marouan van jullie 
mochten lenen! 

Ook alle dank aan de fantastische toernooicom-
missie! Veel respect voor het vele goede werk dat 
ze hebben gedaan zodat heel veel kinderen een 
fantastische dag hebben gehad!

Op de teamfoto van links naar rechts staand: Josh, 
Devano, Elijah en Skip; zittend: Travis, Marouan, 
Mats en David; liggend: Charlie

VOLHARDEN 
DOET
ZEGEVIEREN

JO11-1 bij het Henk Evers Toernooi
HENK EVERS TOERNOOI
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Verandering is de enige constante. Bij sommige leden 
van de jeugd van VDZ gaat dat zeker op. Zo begon de 
JO14-2 aan het begin van het seizoen in een nieuwe 
samenstelling aan het seizoen. Maar liefst 5 nieuwe 
spelers completeerden de selectie in augustus ’22.

Aan de trainers van het team (Maarten, Roland en 
JanPieter) de schone taak om daar een uitge-
balanceerd team van te smeden. Op papier ver-

dedigers en middenvelders in overvloed, maar een echte 
afmaker miste nog. Dankzij de verlengde bekerperiode 
waarin de onderkant van de middenmoot werd behaald, 
bleek dat er nog wel wat werk met elkaar moest worden 
verzet. Siem, eigenlijk een van de centrale verdedigers, 
werd op omscholingscursus tot spits gestuurd. Helaas 
bleek dat mede dankzij blessureleed een traject van tot na 
de winterstop. Maar verder wisten de nieuwe aanwinsten 
snel te integreren in het team. Rayan vormde nu samen 
met Marvelo het centrale duo. En wat is er van hen geno-
ten. Met Brent op links, Boele op rechts en Onno als optie 
voor alle posities op de laatste lijn, ontstond een (voor 
velen) onneembare vesting. 

Maar om te winnen moet je scoren. Daar bleek nog een 
uitdaging aan het begin van het seizoen. Voetbaltechnisch 
was het middenveld zeker op orde, met de luxe van twee 
spelverdelers in An en Michiel en multiinzetbare spelers 
Hugo, Kenyon en ultieme kameleon Mees. De aanvoer 
naar de voorste lijn waar de (somseentrucjeteveel) 
dribbelkoningen Milan en Florian was ok. Maar voor het 
vinden van het net, miste vaak net het geluk. Uitzondering 
daarop was de luchtmacht van Rayan en Mees die de ene 
corner na de andere erin kopten. Resultaat: Goed voetbal, 
maar 1 verloren, 1 gewonnen en verder alles gelijk.

Maar na de winter was de gewenningsperiode voorbij. Het 
team wilde er ook echt voor gaan. Er werden tactische 
(theoretische) sessies gehouden en wekelijks was de 
ontwikkeling van het hele team zichtbaar. Verzorgd voet-
bal, fysieke strijd en een echte teammentaliteit zorgden 
voor een geweldige tweede seizoenshelft. Verdedigend 
onderscheidde Loek zich met een geweldige timing en 
imposante reddingen. Marvelo gaf “functioneel sliden”
lessen aan de wijde omgeving van Arnhem. Aan de bal 
begon de verzorgde opbouw bij Boele, Onno en Brent die 
meer ruimte voor zich creëerden. Siem begon te scoren, 
wekelijks. Hugo begon wat later, maar was daarmee direct 
cruciaal als matchwinner. Michiel en An hadden het vizier 
op lange afstand gezet en scoorden van grote afstand, 
geweldige doelpunten. En de wedstrijden dat het er echt 
om ging, won het voetbal van de lange bal. 

Complimenten voor het hele team, waar zonder te zeuren 
fouten werden geaccepteerd. Waar voor elkaar een stapje 
extra werd gezet, zeker richting het einde van de compe-
titie waar iedereen zich van hun beste kant liet zien. Goed 
voetbal en volharding doen zegevieren! In de laatste 
wedstrijd van de competitie werd een hele mooie tweede 
plek door Florian en Milan zeker gesteld. Zat er meer in? 
Natuurlijk; er is ook altijd de kans om de staatsloterij te 
winnen. Maar realistisch gezien was dit het hoogst haal-
bare, uitgaande van waar het team vandaan kwam. Een 
zeer verdiende en geweldig mooie tweede plaats is een 
grootse prestatie van het team! 

Een team waar natuurlijk ook manager Willem en as-
sistenten Frank en Bob bij horen. Een team waar ook de 
geblesseerde leden zich lieten zien en horen ter onder-
steuning. Een team dat nog ontzettend veel potentie 
heeft. Een team om trots op te zijn. 

Teamwork leidt tot grootse 
prestaties bij de JO14-2

Foro’s Karlijne van Roosmalen
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VDZ 45+ kampioen
De veteranen van VDZ 45+ zijn na een 10-1 overwinning op EMM op hun oude dag nog 
een keer kampioen geworden. Ze zijn er zichtbaar blij mee. Gefeliciteerd mannen!
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Scheids in de 
schijnwerpers: Je-
roen WestenScheidsrechters 
in de schijnwerpers

  Jeroen Westen

Wie is Jeroen Westen?
Ik ben 40 jaar oud en vanaf m’n zesde lid van VDZ, 
dus al enkele weekjes... Ik heb alle jeugdcategorieën 
doorlopen en na een jaar op een college in Amerika 
(ook gevoetbald) heb ik zo’n 12 jaar in VDZ 1 ge-
speeld. Vanaf 2009 fl uit ik bij VDZ en ik ben ook zes 
jaar KNVB-scheidsrechter geweest. Tegenwoordig 
ben ik weinig meer op het voetbalveld (als speler of 
scheidsrechter) te vinden, maar juist op de tennisba-
nen bij onze buren De Groene Kamer.

Sinds 2001 ben ik de beheerder van de VDZ Web-
site. Ik ben ook vanaf 2019 scheidsrechterscoördina-
tor geweest, maar vanaf 1 juli doe ik daarin een stap 
terug en neemt Roy Bosman die functie over. Ik blijf 
dus nog zeker wel betrokken bij de Scheidsrechters-
academie van VDZ, maar niet meer als opperhoofd.

Welke leeftijden fl uit je?
Alles

Waarom ben je scheidsrechter geworden?
Een buurjongetje speelde destijds in VDZ F1 (nu: 
VDZ JO9-1) en heb ik toen een keer een wedstrijd 
van hem gefl oten. Dat was allereerst om als speler 
van VDZ 1 een kleine bijdrage aan de jeugd van VDZ 
te doen  en VDZ 1 meer zichtbaar te maken bij de 
jeugd. Maar dat vond ik dermate leuk, motiverend en 
goed voor m’n persoonlijke ontwikkeling dat ik het va-
ker ben gaan doen. Daarop heb ik toen een offi  ciële 
KNVB-cursus gevolgd en dus nog een kleine carrière 
als KNVB-scheidsrechter gehad.

Wat was je leukste moment als scheidsrechter?
Als KNVB-scheidsrechter fl oot ik een Arnhemse 
derby tussen de eerste teams van twee volksclubs. 
Dat ging zo goed, dat ik in het krantenverslag ben 
genoemd [zie rechts].

Wat was je minst leuke moment als scheidsrechter?
Ik heb ooit een wedstrijd van een VDZ-zaterdagseni-
orenteam gefl oten tegen een team van één van de 
volksclubs van Arnhem. Ik had toen nog niet heel veel 
ervaring en dat was een hele vervelende, pittige wed-
strijd. Het dieptepunt was het moment dat een speler 
van het niet-VDZ-team in eens van het veld rende, 
over de omheining sprong en iedereen begon uit te 
dagen. Gelukkig zijn alle spelers wel weer gezond en 
zonder blessures van het veld gekomen.

Welke scheidsrechter vind je goed en waarom?
Ik volg het profvoetbal en -scheidsrechters niet echt, 
ik sport veel liever zelf. Maar Bjorn Kuipers heeft het 
internationaal niet voor niets zo ver geschopt.

Wat kan VDZ nog verbeteren t.a.v. de arbitrage en/of 
haar scheidsrechters?
We zullen binnenkort de offi  ciële KNVB/Arag FairPlay-
certifi cering ontvangen, wat betekent dat we “professi-
oneel arbitragebeleid” hebben. Het kan natuurlijk altijd 
beter, en ik ben ervan overtuigd dat Roy de 
Scheidsrechtersacademie van VDZ naar een (nog) 
hoger plan zal tillen.
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Een eerlijk advies of overzicht nodig?
Wij reiken u graag de helpende hand.

njiRnaV&tuohkreBnavmaetteH

Accountants en Belastingadviseurs 

B.V. streeft dagelijks naar een hoge 

kwaliteit en tevredenheid in hun 

dienstverlening. 

U kunt bij ons terecht voor:

 (LOON)ADMINISTRATIE 

 JAARREKENINGEN   

 eenmanszaken

 vennootschappen

 stichtingen

 ACCOUNTANTSVERKLARINGEN  

 ALLE FISCALE AANGIFTEN 

 inkomstenbelasting

 vennootschapsbelasting

 omzetbelasting

 FISCALE ADVISERING

 bedrijfsovernames

 herstructureringen

 inkomensplanning

A Röellstraat 1

 6814 JC Arnhem

T  (026) 74 10 710

A De Hofstede 30

 4033 BV Lienden

T  (0488) 74 00 40

E info@bvradvies.nl

I www.bvradvies.nl
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